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ÅRSMØTE STJØRDAL 

ARBEIDERPARTI 

15.februar 2022 

 
Lørdagskafeen som har vært gjennomført 30 ganger siden oppstarten i juli, under valgkampen. Blitt 

et populært samlingssted, takket være Erling som har møtt alle ganger. 
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1. Åpning v/Ann-Inger Leirtrø 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Konstituering  
 

Styret foreslår følgende: 

Dirigenter:    Jan Inge Kaspersen 

     Ann-Inger Leirtrø 

 

Møtereferent/sekretær:   John Arve Forbord 

 

2 representanter til tellekorps Kristoffer Meldal Moen 

     Toril Irene Kringen 

Stemmekomite   Alf Kaspersen 

 

2 til å signere protokoll  Magnar Børseth 

     Elisabeth Suzen 
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3. Forretningsorden  
    

FORRETNINGSORDEN REPRESENTANTSKAPSMØTER OG ÅRSMØTER 

I STJØRDAL ARBEIDERPARTI. 

 

MØTETS GJENNOMFØRING: 

1. Møtets forhandlinger er offentlige, hvis ikke annet blir vedtatt.  

2. Til å lede møtet velges dirigenter og sekretær.   

3. Ingen har rett til å få ordet mer enn to ganger i en og samme sak.  

Unntatt for innledningsforedraget, begrenses taletiden til tre minutter første og to minutter 

annen gang. Dirigenten kan foreslå for representantskapsmøtet og årsmøtet at taletiden settes 

ned, dog ikke mindre enn to minutter første gang og ett minutt andre gang (klokke)  

4. Forslag må leveres skriftlig til dirigenten, undertegnet navn og lokallag. 

5. Alle saker avgjøres med alminnelig flertall. Skriftlig avstemming holdes når ¼ av de 

stemmeberettigede krever det ved personvalg. 

6. I protokollen innføres forslagene og hvem som hadde ordet, samt fattede beslutninger.  

7. Offentliggjøring av representantskapsmøtes- og eller årsmøtets vedtak i pressen og på 

sosiale mediesteder som facebook, twitter og lignende skal skje etter at vedtaket er fattet.  

 

 

STEMMERETT:  

Følgende har stemmerett på representantskapsmøter og årsmøter. 

* Styret for Stjørdal Arbeiderparti  

* Representanter fra lokallag så lenge ikke annet er vedtatt av representantskapet.  
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4. Innledning fra Stortingsrepresentant Kirsti Leirtrø  
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5. Årsmelding fra styret i Stjørdal Arbeiderparti for året 2021 
  

Styret har bestått av: 

Leder Ann-Inger Leirtrø 

Organisatorisk nestleder Bjørnar Strøm Larsen 

Politisk nestleder Kristin Almhjell Jenssen 

Sekretær John Arve Forbord 

Kasserer Idar Aspmodal 

Medlemskontakt Thor Erik Johansen 

Kvinnekontakt Karina Nøstvik 

Varamedlemmer: 

Jorun Kristine Tyholt 

Stian Flobergseter 

Anne Karin Veisetaune 

Alf Kaspersen 

Tove Jensen Røddesnes 

Tiltredende til styret: 

AUF leder Kristoffer Meldal Moen 

Gruppeleder Jan Inge Kaspersen 

SAMAK Erling Weydahl 

LO Stjørdal Bjørn Arve Skjelstadås 

Fylkestingsmedlem fra Stjørdal AP Ann-Inger Leirtrø 

Revisorer: 

Terje Berg  

Inger Johanne Uthus 

Varamedlem: Svein Erik Oxholm 

Samarbeidskomiteen LO/AP (SAMAK) 

Kristin A Jenssen 

Erling Weydahl 

Varamedlemmer. 

Inger Johanne Uthus 
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Jan Inge Kaspersen 

 

Valgkomiteen: 

Valgt i representantskapsmøte 19.10.20. 

Alf Kaspersen 

Toril I Kringen 

Stig Karlsen 

Kristoffer Meldal Moen 

Jorun Tyholt 

Per Moen 

Torger Størseth 

Valgkomiteen konstituerte seg selv. 

 

Styret har i 2020 gjennomført 12 styremøter, to i juni måned og opphold i juli måned.  

Behandlet 146 saker til sammen i året 2021. 

Det er gjennomført to repskapsmøter (ett fysisk og ett på Teams). 

Det er gjennomført fem medlemsmøter (to fysisk og tre på Teams).   

Et medlemsmøte på Teams (04.05) med tema: Helse med stortingsrepresentant Ingvild 

Kjerkol som innleder. Del to av medlemsmøter var det Valgkamp-Kick-Off ved Kristian 

Torve fra Fylkespartiet. 

Et medlemsmøte på Teams (01.06) der organisasjonen Motvind Norge var invitert ved Kari 

Merethe Andersen til en innledning med etterfølgende debatt. 

Et medlemsmøte på Teams (08.06) der Strategidokumentet og revidert budsjett var tema, med 

Jan Inge Kaspersen, Marit Evjen Hernes og Idar Aspmodal var innledere før etterfølgende 

debatt. 

Medlemsmøte på Rådhuset (27.10) med teama LEVE HELE LIVET, med innledninger av 

Marit Evjen Hernes og Martha Berbu. 

Et medlemsmøte på Rådhuset (23.11) der vi gikk gjennom Strategidokumentet og budsjett for 

2022 i Stjørdal Kommune med Jan Inge Kaspersen som innleder før debatt ble iverksatt. 

Ett representantskapsmøte på Teams. 

Et representantskapsmøte på Rådhuset (27.10) med valg av valgkomite til årsmøtet i 2022.  

 

Vi har deltatt i to representantskapsmøter i Trøndelag Arbeiderparti.  
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Ingvild Kjerkol er leder i Trøndelag Arbeiderparti og Jan Inge Kaspersen 1. vararepresentant. 

Ingvild Kjerkol sitter i regjering som landets Helse og omsorgsminister. Dette er vi svært stolt 

av, og gratulerer henne så mye!  

Ann-Inger Leirtrø er fast medlem i fylkestinget og hovedutvalg Næring. Hun sitter også som 

politisk representant i Trøndelag Eldreråd og er leder i Trøndelag Klagenemd. 

Leder i Stjørdal Arbeiderparti er representant i 1.maikomiteen. 

Vi har i perioden gjennomført tre fellesmøter med våre 7 lagsledere.  

 

Valgkamp 2021. 

Ingvild Kjerkol var 1.kandidat til stortingsvalget 2021 for nordre del av Trøndelag og Jan Inge 

Kaspersen 10. kandidat. 

Vi hadde Valgkamp-Kick-Off den 4 mai ved Kristian Torve som innleder. Erling Weydahl 

ble valgt som vår valgkampmedarbeider som skulle sy sammen våre aktiviteter. Et 

valgkamputvalg ble valgt av styret og ble bestående av Ann-Inger Leirtrø, Jan Inge 

Kaspersen, Bjørnar Strøm Larsen, Kristin Almhjell Jensen, Erling Weydahl og Kristoffer 

Meldal Moen. John Arve Forbord tiltrådte valgkamputvalget som sekretær. Fra første 

valgkampmøte den 29 juni, ble det avholdt til sammen 7 møter der 35 saker ble behandlet og 

hele valgkampen ble planlagt til minste detalj. Hele valgkampen ble samlet og satt inn i en 

valgkampplan som sekretær oppdaterte og sendte ut.. Valgkamputvalget startet også opp igjen 

lørdagskafe’en på Hell Catering på gamle Domusbygget i gågata, første dag var den 17 juli og 

den skulle gjennomføres ut valgkampen, men den ble videreført og vi har nå i 2021 

gjennomført 24 lørdagskafe-treff. Stand på torget ble gjennomført hver lørdag fra og med 31 

juli av kommunepartiet og ut valgkampen, med en pandemivennlig deltakelse (maks fem på 

stand), det ble også gjennomført noen pop-up stand rundt omkring av valgkamputvalget, der 

vi bare tok med et lite bord og brosjyrer og delte ut en stund. 

33,5 % i Stjørdal.  

I valgkampen 2021 bidro vi til at Trøndelag Arbeiderparti fikk fem Stortingsrepresentanter på 

Stortinget. Disse er: 

Terje Sørvik, medlem av Kommunal- og forvaltningskomiteen. 

May Britt Lagesen, medlem av Finanskomiteen, vara for Ingvild Kjerkol som gikk inn i 

Regjeringen. 

Eva Kristin Hansen, medlem av Utenriks- og forsvarskomiteen. 

Jorodd Asphjell, medlem av Utdannings- og forskningskomiteen. 

Kirsti Leirtrø, medlem av Transport- og kommunikasjonskomiteen. 

 

Organisasjonsutviklingsprosjekt 
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Stjørdal Arbeiderparti er med i Trøndelag Arbeiderparti sitt Organisasjonsutviklingsprosjekt; 

Prosjekt store kommunepartier, sammen med Malvik, Trondheim, Melhus og Orkland 

Arbeiderparti. Fra oss deltar Bjørnar Strøm Larsen, Kristin a Jenssen, Idar Aspmodal, Karina 

Laugen Nøstvik, Jan Inge Kaspersen og Ann-Inger Leirtrø. Dette har i inneværende ligget 

dødt. Men vi er på ballen, og vil bidra til at dette forsetter.  

Navnet på organisasjonsprosjektet er Et rødt Trøndelag: med følgende overordnet målsetting: 

Vinne kommunevalget i 2023 og flertall for å gjennomføre vår politikk. 

Bidra til å vinne stortingsvalg i 2021. 

Strategier for å nå målet. 

1. Skape samhold og vinnerkultur gjennom å skole og motivere de tillitsvalgte i 

kommunepartiene 

2. Bygge en sterk og aktiv organisasjon med mange medlemmer og god kampanjekapasitet 

3. Utvikle gode prosesser for utvikling av ny politikk 

4. Systematisk bygge god profil og merkesaker for kommunepartiene og frontfigurene våre. 

5.Sterk fagligpolitisk arbeid med gjensidig oppbygging av tillitsvalgt, medlemmer og 

aktivitet. 

 

 

 

Stjørdal Arbeiderparti målformuleringer 2022-2023. 

Pr 31.12.21 har vi 327 medlemmer, AUF 56 medlemmer. 

 

Medlemstall for perioden 

2022- 400 medlemmer 

2023 -500 medlemmer 

Pluss AUF medlemmer. 

 

Aktiviteter 

Lokallagslederfora 

Vervekonkurranse 

«Ringerunder» 

Månedlige nyhetsbrev 

Quiz 
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Lørdagskaffe, «kaffe med noko attåt» 

Et aktivt medieutvalg 

SAMAK 

Medlemsmøter med ulike politiske tema 

 

Stjørdal Arbeiderparti sin profil 

Stjørdal trenger et sterkere felleskap, med tidlig innsats i alle faser. 

Stjørdal Arbeiderparti skal gi flere en trygg oppvekst og en god alderdom. 

 

Antall stemmer i 2023 

2023: 5000stemmer (2019: 3400 stemmer) 

Styret i Stjørdal Arbeiderparti ønsker å takke lokallagene, kommunestyregruppa, 

Samarbeidskomiteen, AUF, LO Stjørdal/Meråker og alle medlemmer for et godt og 

konstruktivt samarbeid, i et meget spesielt år etter at landet ble «stengt ned» 12.03.20 pga 

Covid 19. På tross av det har det i grunnen vært et aktivt år. Læringskurven har vært bratt, 

sosial kontakt liten, digitale møter stadig økende. Politiske saker har blitt diskutert, 

organisasjonsutvikling påbegynt, medlemsverving har vi snakket mye om. Styret har tro på at 

gode politiske saker, humor og fellesskap fremmer god medlemsvekst. 

Vi takker også Stjørdal Arbeiderkvinnelag for at vi fortsatt har tilbud om gratis møtelokaler i 

kjelleren Fagligpolitisk Senter.  

Avslutningsvis; En stor takk rettes alle våre medlemmer, som på en positiv og deltagende 

måte bidrar til at Stjørdal Arbeiderparti er det største partiet i kommunen, og til at vår politikk 

blir synliggjort i tråd med vårt partiprogram.  

 

Stjørdal 01.02.22  

Styret i Stjørdal Arbeiderparti. 

Ann-Inger Leirtrø                                        Bjørnar Strøm Larsen 

 

Kristin A Jenssen                                          John Arve Forbord 

 

Karina  Nøstvik                                             Idar Aspmodal 

 

Thor Erik Johansen/Jorun Thyholt 
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5a. Årsmelding fra kvinnekontakten i Stjørdal Arbeiderparti februar 

2021 – februar 2022 

 

Nåværende kvinnekontakt ble valgt inn i styret til Stjørdal Arbeiderparti på årsmøtet 

18.februar 2020, og har nå hatt sitt andre år i vervet. Kvinnekontakten har fra august 2021 - 

august 2022 vært en av to nestledere i 8.mars-komiteen, og har arbeidet med planlegginga av 

8.mars 2021 og 2022. Oppslutningen om arbeidet har vært godt. 

Den 4.mars 2021 ble det arrangert et temamøte i kommunepartiet i regi av kvinnekontakten, 

som en opptakt til 8.mars. Temaet var likestillingskamp og valgkamp, en temperaturmåler på 

valgkampen fra et kvinnepolitisk perspektiv. Anette Trettebergstuen, leder av 

kvinnenettverket i Arbeiderpartiet, innledet om aktuelle likestillingsspørsmål- og rettigheter i 

forbindelse med stortingsvalget 2021. Etterpå fikk vi diskutert Arbeiderpartiet sine visjoner 

for likestillingspolitikken i nytt regjeringssamarbeid. Det ble et godt og viktig møte avholdt 

digitalt, med fysisk samling for styret og for kvinnelaget på Rådhuset.  

8.mars-feiringen i 2021 på Stjørdal hadde temaet «Kvinner i førersetet», og ble både et fysisk 

arrangement på Kimen, og et digitalt arrangement strømmet på Facebook. Det ble meget godt 

oppmøte både i salen og på nett. Hovedtaler for kvelden var rektor på NTNU, Anne Borg, og 

hun la grunnlaget for en lærerik og hyggelig kveld.  

Fra juni til november 2021 var kvinnekontakten ute i fødselspermisjon. 

 

Stjørdal, 28.01.2022 

 

Karina Nøstvik, 

Kvinnekontakt i Stjørdal Arbeiderparti 
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5b. Årsmelding medlemsansvarlig 2021 
 

2021 ble et vanskelig år for valgte medlemsansvarlig pga. skifte av jobb og mye reising i 

forbindelse med den nye jobben, slik at han ikke kunne gjøre sitt verv på en tilfredsstillende 

måte.  

Medlemsansvarlig søkte også om permisjon desember 2021 for resten av styreperioden til 

2023. 

 

 

Styret for 

Thor Erik Johansen 

Medlemsansvarlig  
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5c. Årsmelding fra kommunestyregruppa for 2021 
Kommunestyregruppa besto av: 

1. Jan Inge Kaspersen 

2. Ann-Inger Leirtrø 

3. Håkon Einarsve 

4. Marit Evjen Hernes 

5. Idar Aspmodal 

6. Kristin Almhjell Jenssen 

7. Magnar Børseth 

8. Torger Størseth 

9. Sissel Helen Bakken 

10. Per Erik Moen 

11. Stian Flobergseter 

 

De første medlemmene på varalista Ivar Morten Hansen og Aud Sølvi Viken deltar også i 

gruppemøtene sammen med Inger Johanne Uthus. 

 

Inger Johanne Uthus tiltrer i kommunestyret som leder for kontrollutvalget når det er saker 

som kommer fra utvalget. 

 

Gruppestyret har bestått av: Jan Inge Kaspersen og Ann-Inger Leirtrø og Håkon Einarsve. 

 

Året 2021 ble også preget av pandemien Covid-19. Dette førte til at det ble færre fysiske 

møter og mer bruk av digitale plattformer som Microsoft Teams. Bruken av digitale møter 

oppleves som effektivt for saksbehandling, men man mister en viktig del av dynamikken i det 

politiske ordskiftet. Det har derfor vært en løpende vurdering på hvilken møteform gruppa 

skulle bruke, avhengig av pandemisituasjonen. 

 

Det ble allikevel behandlet 115 saker og 28 spørsmål og interpellasjoner fordelt på 11 

kommunestyremøter, 6 av disse var fjernmøter. I tillegg til behandlingen i kommunestyret ble 

sakene også behandlet i utvalgene og formannskapet som i tillegg hadde sine egne saker.  

Plan og Miljø behandlet 209 saker. 

Formannskapet behandlet 147 saker. 

Levekår behandlet 87 saker. 

Kontrollutvalget behandlet 45 saker. 
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Det ble i løpet av året avholdt 24 gruppemøter i forkant av kommunestyre, formannskap 

komiteer og utvalg.  I tillegg ble det avholdt en gruppesamling hjemme hos Sissel Bakken den 

8. november med middag spandert av kommunepartiet. 

Noen av sakene vi jobbet med i 2021 var: 

• Covidsituasjonen med lokale forskrifter 

• Flere gang- og sykkelvegreguleringer, blant annet: Bjørgmyran-Frigård, Elvran-Elvarli 

og Stjørdal-Hegra 

• Boligsosial handlingsplan 

• Kvalitetsmelding barnehage 2020 

• Strategidebatten for økonomiplan 2022-2025 og budsjett 2022 

• Landbruksplan for Stjørdal 2021 – 2030 

• Høring regional plan for arealbruk 

• Fastlegeordningen i Stjørdal 

• Stjørdal stasjonsområde 

• Leve hele livet 

• Ny Halsen barneskole 

• Kvalitetsmelding for grunnskolen 2020-2021 

• Økonomiplan 2022-2025 og budsjett 2022 

 

I tillegg ble det fremmet mange gode spørsmål i møter i utvalg og formannskap, og 

spørsmål/interpellasjoner i kommunestyret, blant annet: 

• Kartlegging og sikring av kvikkleire i Stjørdal 

• Brøyting og strøing av kommuneveiene 

• Bredere jernbaneundergang i Nedre Hembre veg på Palestina 

• Helseplattformen 

• Krav om dokumentasjon på minstelønn i retningslinjene for skjenkebevilling 

• Nedskjæringer i kultursektoren 

• Bedre innsyn i lokaldemokratiske prosesser 

• Trafikksituasjonen på E14 gjennom sentrum 

 

 

Vi har satt fokus på mange viktige saker i det året som har gått, og arbeidet i kontrollutvalget 

bidrar til at kommunen i større grad etterlever lovkrav og øker kvaliteten i tjenestene.  

 

Samtidig er vi bekymret over at det politiske ordskiftet har blitt redusert som følge av 

pandemi og digitale møter. Vi ser frem til at pandemien er over og det igjen blir mulig å 

gjennomføre fysiske møter i gruppa og velgermøter uten restriksjoner eller frykt for smitte. 

 

Stjørdal 01.02.2022 

Jan Inge Kaspersen 

Gruppeleder  
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5d. Årsmelding 2021 fra Samarbeidskomiteen (SAMAK) mellom LO i 

Stjørdal og Meråker – Stjørdal- og Meråker Arbeiderparti 
 

 

Bilde fra Meråker Næringshage under valgkampen og SAMAK 

 

 

Samarbeidskomiteen har bestått av: 

Torfinn Krokstad, leder Meråker 

Bård Langsåvold, Meråker 

Kristin A Jensen, Stjørdal 

John Arve Forbord, Stjørdal 

Bjørn Arve Skjelstadås, LO Stjørdal og Meråker 

Erling Weydahl, Stjørdal 

Kristoffer Meldal Moen, Stjørdal AUF  
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Denne årsmøteperioden har vi hatt 5 møter, 3 på teams og 2 møter på Fagligpolitisk senter. 

Denne årsmøteperiode har vært utfordrende for mange av oss. En pandemi som flere av oss 

trodde kom til å være over i løpet av noen måneder, men som nå snart har vart i 2 år!! 

 

 

Samarbeidskomiteen har i perioden funger veldig godt og hatt flere viktige saker å jobbe med. 

Vi har også deltatt i stortingsvalgkampen med fokus på bedriftsbesøk i Meråker og Stjørdal.  

  

SAMAK Besøker Hellsaga  

 

 

Her er noen av sakene vi har jobbet med: 

• Lokalene til Lian Trevare- Optimera tar over lokalene og starter opp med produksjon 

igjen. 

• Hydrogenproduksjon i Meråker skal gjennomføres i løpet av noen år. 

• Næringsparken i Meråker jobber med flere prosjekter og bedrifter som ønsker å 

etablere seg. 

• Hellsaga har store utfordringer med en vei gjennom området, og vanskeligheter med 

en fremtidig utvidelse av sine lokaler.  

• E14 er fremdeles noe vi jobber med. (Har vedtatt fullføringen av gang og sykkelvei til 

Hegra) 
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• Elektrifisering av Meråkerbanen. Opprusting av skinner og bruer er i gang. 

• Northern Silicon starter prøveproduksjon i 2022 (brev sendt til Stortingspolitikere) 

• Anleggsbransjen sliter nå i hele Trøndelag under koronakrisen. Manglende oppdrag. 

• Vi har fokus på et seriøst arbeidsliv og sosial dumping i stortingsvalgkampen. 

• SAMAK har hatt flere innlegg i Trønderdebatt og i lokalavisene i stortingsvalgkampen 

 

 

 

Hegra 29.jauar 2022 

 

For samarbeidskomiteen LO/AP Stjørdal og Meråker 

Erling Weydahl 
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5.1a. Årsmelding - Stjørdal Arbeiderlag - 2021 

 

Styrets sammensetting i 2021: 

Leder    Idar Aspmodal 

Nestleder   Anne Karin Veisetaune 

Sekretær   Elisabeth Suzen 

Kasserer   Kristin Almhjell Jenssen 

Styremedlem   Torger Størseth 

 

1. vara til styret  Torbjørn Fagerli 

2. vara til styret  Janne Wiik (flyttet høsten 2021) 

3. vara til styret  Per Olaisen 

4. vara til styret  Elisabeth Halten 

5. vara til styret  Idris Youssef (flyttet våren 2021) 

1. vara til styret har møtt fast på alle våre styremøter, øvrige vararepresentanter er innkalt 

ved behov.  Alle varamedlemmer har vært invitert til alle styremøter.   

 

Generelt 

Vi hadde pr. 31. desember 2021 132 betalende medlemmer. Pr. 31.desember 2020 hadde vi 

129 betalende medlemmer; en oppgang på 3 medlemmer. Laget vårt bør arbeide aktivt for å 

få flere medlemmer.  

 

2021 ble et annerledes år for Arbeiderlaget vårt. Pandemien satte begrensninger for fysisk 

møtevirksomhet og gjorde at de fleste styremøter, medlemsmøter og 

medlemsarrangementer ble gjennomført digitalt. Digital gjennomføring har nok hatt noe å si 

for muligheten til å deltakelse for enkelte. Styret utarbeidet en egen aktivitetsplan for 2021.  

Det ble gjennomført 4 temamøter for medlemmer av Stjørdal Arbeiderlag i 2021:  

23.mars: Rusreformen (Digitalt) 

27.mai: Barn og unges psykiske helse (Digitalt)  

8.juni: Strategidokumentet og revidert budsjett (Digitalt) 

22.sept: Åpen mikrofon (Kommunestyresalen, Stjørdal Rådhus) 

3. nov: Fremtidens arbeidsliv i Stjørdal (Kommunestyresalen, Stjørdal Rådhus) Utsatt 

Møtevirksomhet internt 

Det er avholdt 11 styremøter i løpet av året. De fleste styremøtene ble gjennomført digitalt.  
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Saker behandla i styret 2021 

Styret har diskutert og behandlet 98 saker gjennom året 2021. De tre 

kommunestyrerepresentantene i styret, Idar, Kristin og Torger, har gitt oss god informasjon 

om aktuelle kommunale og fylkeskommunale saker gjennom året som har gått. Laget har 

deltatt på kommunepartiet sine rep.skap.møter/medlemsmøter.  

Styret har hatt spesielt fokus på følgende saker: Medlemsverving/medlemslistene, 

nominasjonsarbeidet, kommuneplanens arealdel, kommuneplanens samfunnsdel, 

sentrumsplan, årsmøtene i Stjørdal AP og Trøndelag AP, kommunebudsjettet, oppfølging av 

Halsen barneskole, Gang- og sykkelvei Hegra – Stjørdal, Stortingsvalg. 

 

Årsmøtet 26. januar 2021 behandlet følgende innkomne saker: 

- Stjørdal Arbeiderlag sitt fond  

 

1. mai 

På grunn av covid-19 ble det også i 2021 arrangert et alternativt digitalt 1. maiopplegg.  

Informasjon om arrangementet ble lagt ut på laget sin Facebook-side.  

Anne Karin Veisetaune, Idar Aspmodal, Torger Størseth, Kristin A. Jenssen og Elisabeth Suzen 

laget videoer med korte appeller. Leder Idar Aspmodal la ned blomster ved Arnt Mathisens 

bauta, Anne Karin Veisetaune på grava til Rikke Moksnes. Blomsternedleggelsene og talene 

ble filmet og lagt ut på lagets Facebook-side. 

Innleggene og videoene som ble lagt ut på lagets Facebook-side nådde veldig personer. 

Video av tale ved Rikke Moksnes’ grav hadde ca. 1200 visninger, og video av tale ved Arnt 

Mathisens bauta hadde ca. 1300 visninger. I tillegg ble talene lagt ut i ren tekst og bilde. Våre 

5 appeller hadde til 4-500 visninger pr. appell. Det er usikkert hvor mange som så på 

streamingen kl. 14-15. Dersom vi neste år kan ha arrangementet fysisk, kan vi også 

gjennomføre noe digitalt som et supplement.  

Vi ga økonomisk støtte til Haraldreina og Kvislabakken skolekorps og vi fikk tre opptak fra 

korpsets opptreden på Trøndersk Mesterskap som vi la ut på vår Facebook-side for å støtte 

opp om deres aktivitet. 

 

17. maikomité 

I 2021 ble Anne Karin gjenvalgt som medlem i komiteen. 

Valgkamp 
2021 var et år for Storingsvalg. Kristin Almhjell Jenssen representerte Stjørdal Arbeiderlag i 
valgkamputvalget i Stjørdal Arbeiderparti. Anne Karin Veisetaune koordinerte lagets 
aktiviteter i valgkampen. Valgkampen måtte tilpasses de til enhver tids gjeldende 
koronarestriksjoner.  
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Valgkampaktiviteter: 

Postkasseaksjon ble gjennomført i to runder, en i juni måned og en i juli måned. Stjørdal 
Arbeiderlag hadde utdeling av roser og valgkampmateriell ved Coop Extra Evja, Rema 1000 
Evja og på Torget. Dette ble gjennomført på til sammen 5 helger (fred og lørd) i perioden 
13.august til 10.september.  

Vi er fornøyde med gode resultater fra våre valgkretser. 

Stjørdal Arbeiderlag gratulerte sitt eget lagsmedlem, Ingvild Kjerkol, som ny helse- og 
omsorgsminister.  

Representasjon 
Stjørdal Arbeiderparti har 11 representanter i Kommunestyret,  
derav har Stjørdal Arbeiderlag følgende 5 representanter: 
Idar Aspmodal, Sissel Bakken, Håkon Einarsve (AUF), Kristin A. Jenssen, Torger Størseth 

Idar Aspmodal sitter i Utvalg kultur og levekår, Sissel Bakken i Utvalg plan og miljø,  
Håkon Einarsve i Formannskapet; samt Ungdomsrådet, Kristin Almhjell Jenssen i Utvalg 
kultur og levekår; samt Eldrerådet og Torger Størseth i Utvalg plan og miljø; samt 
underutvalg trafikksikkerhet.    

Anne Karin Veisetaune sitter i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne,  
Martha Richstad Berbu er leder i Stjørdal Eldreråd.   
Martha R Berbu er valgt inn i seniorutvalget i Trøndelag Arbeiderparti. 

 

Stjørdal AP Repskap:  Faste medlemmer:                           Varamedlemmer: 

Idar Aspmodal                                    1. Idris Youssef 

Anne Karin Veisetaune                      2. Karina Laugen 

Kristin A. Jenssen                                3. Erlend Størseth 

Elisabet Suzen                                     4. Renate Eikrem 

Torger Størseth                                  5. Rune Hyldmo 

Torbjørn Fagerli                                  6. Melissa Didriksen 

Janne Wik                                             7. Lars Erik Nordbotn 

Per Olaisen                                           8. May Britt Sørmo Ervik 

Elisabeth Halten                                  9. Øyvind Ingstad 

                                                                   10. Kåre Børseth 

1. mai-komité   Anne Karin Veisetaune vara: Torbjørn Fagerli 

 

Representanter til AØF Lagets styre    vara: styrets vara  

Torger Størseth er leder av AØF Stjørdal. 
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Representanter til representantskapet i Trøndelag Arbeiderparti                                                                                                                                                                         
Idar Aspmodal    vara: Kristin Almhjell Jenssen 

Revisorer 
Øivind Ingstad    1. vara: Svein Erik Oxholm  
Terje Berg    2. vara: Lars Erik Nordbotten  

Valgkomité  
Ole Walnum    1. vara: Renate Eikrem 
Martha Berbu    2. vara: Erlend Størseth  
Sissel H Bakken 

Representanter til Årsmøtet i Stjørdal Arbeiderparti 2021 
 
1. Idar Aspmodal 
2. Anne Karin Veisetaune 
3. Kristin A. Jenssen 
4. Elisabeth Suzen 
5. Torger Størseth 
6.Torbjørn Fagerli 
7. Janne Wik 
8. Per Olaisen 
9. Elisabeth Halten 
10. Idris Youssef 
11. Karina Laugen 
12. Erlend Størseth 
13. Renate Eikrem 
14. Rune Hyldmo 
15. Melissa Didriksen 
16. Lars Erik Nordbotn 
 
Vara: 
May Britt Sørmo Ervik 
Øyvind Ingstad 
Kåre Børseth 
Svein Erik Oxholm 

tyret fikk fullmakt til å supplere om det trengs flere vararepresentanter til Årsmøtet og 
representantskapet. 

 

 

Styret i Stjørdal Arbeiderlag 
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5.1b. Årsmelding 2021 for Skatval Arbeiderlag. 
 

Styret har i perioden bestått av: 

Leder    John Arve Forbord   

Nestleder/kasserer  Siw Mæhre      

Sekretær   Marit Mæhre 

Styremedlem         Stig Karlsen   

Styremedlem   Aslaug Synnøve Nilsen 

Vara    Åge Forbord 

Vara    Rose Anita Vinge 

Dette har vært et uvanlig og spesielt år med Covid19 og restriksjoner på fysiske møter store 

deler av året, samfunnet ble åpnet opp igjen før valgdagen og vi kunne begynne å leve litt mer 

normalt igjen, før en ny nedstegning på slutten av året. . Leder har ikke gjennomført et eneste 

fysisk møte med styret, men styret har avholdt tre møter på Teams/Messenger og i tillegg 

holdt kontakten via Messenger der vi har fått våre representanter inn der vi skal være med, og 

fått tatt de nødvendige vedtak fortløpende og planlagt og gjennomført valgkampen 

Laget hadde ved årsskiftet 2021/2022, 26 betalende medlemmer, det er en oppgang fra året 

før 

 

1 mai. 

1.mai-feiringen ble også i 2021 avlyst pga. Covid19 og nedstengningen av samfunnet, men 

det ble spredt info om digitale arrangement som partiet sentralt og fylkespartiet gjennomførte 

sammen med LO. Tor Gjæver Pedersen representerte laget ved Gudstjenesten på dagen i 

Stjørdal Kirke. 

Karin Kristoffersen, Liv Eriksen og Marit Mæhre planla arrangementet og hadde alt klart om 

vi kunne arrangert 1 mai på vanlig måte. 

 

Valgkamp 

Dette året hadde vi en stortingsvalgkamp å gjennomføre, og ettersom leder har vært sekretær i 

kommunepartiet og sekretær i kommunepartiets valgkamputvalg, var leder med på det aller 

meste av valgkampaktiviteter kommunepartiet gjennomførte. Lokallaget hadde to stand ved 

Coop Extra Skatval på august og september, der vi møtte mange positive velgere. Laget 

gjennomførte også to postkasseaksjoner der vi fikk dekt det meste av bygdas boenheter. 

Kommunepartiet startet opp lørdagskaffe i valgkampen, og laget har vært representert der de 

fleste gangene, denne lørdagskafeen har blitt forlenget ut året og vil mest sannsynlig fortsette 

fram mot kommunevalget i 2023 minst. Et hyggelig treffsted for latter og alvor. 
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Det ble gjennomført en god valgkamp og vi fikk en ny og etterlengtet regjering sammen med 

SP leder av AP og vår Statsminister Jonas Gahr Støre, synd at det bare ble en 

mindretallsregjering ettersom SV ikke ville være med hele løpet og danne en 

flertallsregjering, men kun være et støtteparti. 

 

Arbeiderlaget 

For første gang på mange år ser vi en positiv utvikling på medlemstallet og vi har gjennom 

2021 fått to flere medlemmer enn det vi hadde i 2020. Vi må alle i laget jobbe for å øke dette 

tallet videre, hva om hver av oss verver minst ett medlem hver, gjerne flere, da vil vi kanskje 

komme opp på nye høyder igjen. Det vil også føre til at vi kanskje har flere å spille på under 

valgkamper og annen aktivitet. 

Vi må jobbe sammen for å ta vare på og utvikle arbeiderlaget, vi er det eldste arbeiderlaget i 

gamle Nord-Trøndelag og ett av de eldste i hele nye Trøndelag. Vi har en historie som er unik 

og god og den bør bevares. 

Arbeiderlaget har deltatt på alle medlemsmøter og representantskapsmøter i regi av 

kommunepartiet 

 

Andre tillitsverv og deltakelse. 2021 

John Arve har vært sekretær i styret for Stjørdal Arbeiderparti. 

John Arve har vært sekretær i styret til Samarbeidskomiteen LO i Stjørdal og Meråker og 

Arbeiderpartiene i Stjørdal og Meråker. 

Stig Karlsen er vår representant i valgkomiteen til Årsmøtet i Stjørdal Arbeiderparti 2022. 

Åge Forbord er en av drivkreftene i Norsk Folkehjelp Stjørdal etter deres oppstart for noen år 

siden. 

Laget har også representanter i LO i Stjørdal og Meråker, der John Arve er nestleder i styret, 

Siw er styremedlem. 

Laget deltok også på Trøndelag Arbeiderpartis Fylkesårsmøte 2021 med to representanter, 

John Arve og Marit. 

 

Styret vil takke alle medlemmer og samarbeidspartnere for den gode støtten vi har hatt i dette 

spesielle året som har gått, og håper vi får et litt mer normalt år i 2022 og at alle medlemmer 

blir med videre i årene som kommer. 

Med dette vil styret takke for samarbeidet og ønske det nye påtroppende styret lykke til i 

2022, med å lose arbeiderlaget gjennom et år uten valgkamp. 

 

Styret. 
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5.1c. Årsmelding Lånke Arbeiderlag og Folkets hus (Lånke 

Fellesøkonomiske organisasjon) for 2021 
 

Styret i perioden har bestått av: 

Leder:   Bjørnar Strøm Larsen   

Nestleder:  Alf Kaspersen  

Sekretær:  Aud Sølvi Viken  

Kasserer:  Marit Wiggen  

Styremedlem : Jan Inge Kaspersen 

Styremedlem : Jahn Petter Belsvik 

Styremedlem : Gard Frode Holmberg 

Varamedlem: Ingvild Skjelstadås 

Varamedlem : Roger Ove Dybvadsskog 

Varamedlem:          Peder Olav Leikvoll 

 

Styret er et felles styre for Lånke Arbeiderlag og Folkets Hus (Lånke Fellesøkonomiske 

organisasjon). Nestleder for Lånke Arbeiderlag er leder for Folkets hus, og han/hun er 

nestleder i Arbeiderlaget. 

 

 

Møtevirksomheten internt 

Pandemien har medført at møter har blitt gjennomført digitalt på Teams. De fleste møtene er 

holdt fysisk i henhold til smittevernreglene. Større møter har så langt ikke vært tema. Det har 

vært mulig for medlemmene å delta på medlemsmøter og møter holdt av andre lokallag på 

rådhuset. Vi vil fortsatt bruke Teams når det er nødvendig, og det er mulig å delta på sentrale 

møter via Teams. 

 

Det ble avholdt: 

• 9 styremøter på Folkets Hus i perioden 

• Ett styremøte er gjennomført på Teams 
 

Møtevirksomhet eksternt 

• Medlemmene har deltatt på medlemsmøter, representantskapsmøter og 
årsmøte i Stjørdal AP.  

• Ellers har innvalgte medlemmer gjort seg bemerket ved talerstolen i 
kommunestyret, i komiteer og utvalg. 
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Medlemmer med verv i parti og politikk: 

• Jan Inge Kaspersen: medlem i Kommunestyret, Formannskapet og 
gruppeleder for kommunestyregruppa. 

• Inger Johanne Uthus: leder i Kontrollutvalget og 4. vara Kommunestyret. 

• Roger Dybvadskog: medlem i Lånke fjellstyre. 

• Aud Sølvi Viken: 2. vara Kommunestyret, 3.vara i Utvalg Plan og Miljø og vara Lånke 
Fjellstyre. 

• Alf Kaspersen: fjerde vara til styret i Stjørdal AP. 

• Jahn Petter Belsvik: medlem i Eldrerådet. 

• Bjørnar Strøm Larsen: organisatorisk nestleder i styret til Stjørdal AP. 
  

Medlemsutviklingen 

Medlemstallet går litt oppover. Laget hadde 49 medlemmer 31.12.2021. 

 

1. mai 

Grunnet pandemien kunne ikke 1. mai arrangementet gjennomføres.  

 

Styresaker som har engasjert laget i 2021: 

Vårt årsmøte vedtok den 4.2.21 en rekke saker som styret har fulgt opp. Sakene var bl.a 

rettet mot media, Trøndelag AP, Stjørdal AP og kommunestyregruppa. 

 

• Bevar ordningen «Fritt Sykehusvalg» 

• Legg ned beslutningsforumet 

• Billigere helseforsikring  

• Planlegge ny barnehage i Lånke  

• Gang – og sykkelvei fra Bjørgmyran til Frigården  

• Gang – og sykkelvei fra Elvran kapell til Elverlia  

• Utbedring av Malvikkrysset 

• Frigården 

• Boligbygging 

• Hell sentrum 

• Stjørdal må gjenskape et levende sentrum 
 

Forslaget om nedlegging av Lånke bosenter ble forkastet i budsjettet i 2021. Lånke 

Arbeiderlag jobbet godt sammen med Eldrerådet og kommunestyregruppa. 
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Arbeiderlaget vedtok å gi Lånke bosenter 2 utebenker. Tidligere medlem John Bitnes laget 

benkene Dette var en nyhetssak i Stjørdalsnytt. To nye benker er bestilt av Lånke fjellstyre. 

Lånke Arbeiderlag har gitt kake til Lånke bosenter i forbindelse med valgkampen og til jul. 

 
I tillegg har vi jobbet med: 

• Innspill i Arbeiderpartiets programprosess  

• Innspill til nominasjonskomiteen foran Stortingsvalget 

• Registrering av protokoller m.m. for klargjøring til oversendelse til 
Arbeiderbevegelsens arkiv 

• Gitt innspill på Coops planer om å etablere Coop Extra, næringsbygg og 
boliger på Hell 

 

 

Arbeiderlaget har vært aktiv som nattevandrere. Det ble gjennomført 2 vandringer i vår og 2 i 

høst. Kommunen står for bekledning, og det gis kompensasjon per vandring. 

 

Valgkamp 2021 

Lånke Arbeiderlag hadde stor aktivitet i forbindelse med Stortingsvalget. Vi hadde stands 7 

lørdager på Hell Prix, og stands fire ganger på Hellsentret. I tillegg serverte vi kaffe på Hell 

Stasjon en gang. Tilbakemeldingene fra togpassasjerene var gode, og vi vil gjenta denne 

suksessen ved valget i 2023. 

 

Det kom særdeles gode tilbakemeldinger og skryt på vår valgkamp, fra 

kommunestyregruppen. Lånke Arbeiderlag fikk skryt for tidlig oppstart, og for at vi hadde 

mange medlemmer på stands. Vi hadde besøk av to stortingsrepresentanter på våre stands: 

Ingvild Kjerkol, som nå er helseminister, og Trond Giske.  

 

I forbindelse med valgkampen har vi deltatt på kaffetreff på Domus. Treffet er åpent for alle, 

og lørdagssamlingene har klart å verve flere medlemmer. Vi håper at flere vil finne veien til 

lørdagstreffet på Domus, etter hvert som tilbudet blir kjent. 

 

 

Styresaker vedrørende Folkets hus 

Maurtua Barnehage er fast leietaker av Folkets Hus. Huset leies ut til eksterne leietakere ved 

barnedåp, konfirmasjoner o.l. Det har vært noe utleie i 2021.  

 

Arbeiderlaget kan bruke Folkets Hus til møter m.m. utenom barnehagens åpningstider. 

Medlemmer i Lånke Arbeiderlag kan leie huset til helgearrangementer. 
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Dette er aktiviteter som er utført på Folkets Hus i 2021: 

• Huset er malt med innleid hjelp og dugnad 

• Nytt tilbygg med terrasse er satt opp 

• Vedlikehold av varmepumpe 

• Nytt møterom i 2. etasje er vedtatt, og er under planlegging 

• 15 nye stoler er montert  
 

Sluttord 

Året 2021 har vært et spesielt år på grunn av pandemien. Større møter er ikke gjennomført. 

Styremøtene har tilpasset seg til enhver tid gjeldende smittevernregler. Lånke Arbeiderlag 

har holdt aktiviteten oppe. Laget har fått noen «seire». Det er vedtatt ny gang – og sykkelvei 

fra Bjørgmyran til Frigården. Denne saken har vi arbeidet for. Vi har fått tilbakemelding om at 

Malvik-krysset ikke vil bli utbedret i denne omgang. 

 

Vi må jobbe videre med å profilere oss, og jobbe aktivt med verving. Pandemien har gjort at 

vi må tenke annerledes og finne/bruke nye vervemetoder.  

 

Vi er godt fornøyd med arbeidet i valgkampen 2021 og håper på videre suksess i 2023. 

 

Styret har etter beste evne forsøkt å jobbe med saker som er viktig for innbyggerne. Styret 

har også forsøkt å ivareta Folkets Hus etter intensjonen til alle de som har jobbet og slitt for 

at huset skal være et viktig bidrag i arbeiderbevegelsens arbeide. 

 

Styret 
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5.1d. Årsmelding Hegra Arbeiderlag for 2021 
 

Styret 

Styret har bestått av; Toril Irene Kringen leder, Marit Hernes nestleder, Kari 

Kolsum kasserer, Ivar Morten Hansen, sekretær, Thor Erik Johansen 

medlemskontakt, og øvrige styremedlemmer: Arnstein Kulseth og Elisabeth 

Meldal. Varamedlemmer: Mads Raaen, Jorunn S. Moen og Halgeir Moen 

Medlemmer 

Hegra Arbeiderlag hadde ved årsskiftet 2021/2022 64 aktive medlemmer, hvorav 

56 betalte kontingent i 2021. 

Arrangement for utdeling av erkjentlighetsgaver ble ikke gjennomført da det ikke 

var mulig pga smittevernsbestemmelsene som følge av Covid-19- pandemien. Det 

er planlagt å gjennomføre markeringen på 1. mai 2022 for de som skulle hatt 

erkjentlighetsgave i Covid- perioden. Asbjørn Andersen og Tove Moan Andersen 

har begge 20 års medlemskap i 2021 og Alf Daniel Moen har 50 års medlemskap. 

Styremøtene 

Det ble avholdt 10 styremøter, hvorav enkelte av dem var digitale møter på Teams 

som følge av Covid 19-epidemien. 

Årsmøte den 27. januar 2021 gjorde følgende uttalelser: 

1. Tidlig innsats i alle livets faser 

2. Trygg skolevei i Hegra 

3. Fysisk aktivitet i Grunnskolen 

4. Gang og sykkelvei i Skjelstadmark 

5. Gang og sykkelvei på strekningen Hegramo-Stjørdal 

6. Formidlingssenter for bronsealderen og bergkunst i Hegra 

7. Bredere jernbaneundergang i Nedre Hembre veg på Palestina 

8. Utvikling av Hegra Sentrum 

9. Kvikkleiresikring – Mer midler til NVE 

10. Urovekkende avskoging 
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11. Fjern momsen på reparasjon av forbruksvarer 

Årsmøte i Trøndelag arbeiderparti 

Fra Hegra arbeiderlag deltok Ann Inger Leirtrø, Toril Kringen, Marit Hernes og 

Ivar Morten Hansen på årsmøtet i Trøndelag arbeiderparti, og holdt bl.a. appeller 

om psykisk helsearbeid og momsfritak på reparasjonstjenester. Flere av 

arbeiderlagets årsmøteuttalelser var behandlet av årsmøtet i Stjørdal AP og 

oversendt årsmøtet i fylkespartiet. Der ble flere av uttalelsene vedtatt og/eller 

oversendt valgprogramkomiteen for oppfølging. 

Lagsarbeidet 

Aktuelle kommunale og fylkeskommunale politiske saker er fast post på dagsorden 

i styremøtene. Arbeiderlagets kommunestyremedlemmer følger opp lagets 

årsmøtevedtak i kommunestyret og aktuelle utvalg. Lagets medlemmer er aktive i 

den lokale politiske debatten i ulike media. Som eksempel har laget bl.a. engasjert 

seg i saken om gang- og sykkelvei mellom Hegra og Stjørdal, kvikkleiresikring av 

Bjertemsbekken, utvidelse av legesenteret i Hegra, og bredere jernbaneundergang i 

Nedre Hembre vei. 

Medlemsmøter 

Det ble avholdt fysisk medlemsmøte 16. november. Møtet ble avholdt i henhold til 

gjeldende smittevernregler. Møtet startet ved at vi fulgte Aps medlemsmøte om 

helse med helse- og omsorgsminister Ingvild Kjerkol på storskjerm. Deretter hadde 

vi en politisk debatt. I påvente av offisiell markering og overrekkelse av 

erkjentlighetsgaver, fikk Alf Daniel Moen overrakt hjemmestrikkede Arbeiderparti-

votter. 

Gang- og sykkelvei E14 Stjørdal- Hegra 

I 2021 ble detaljreguleringsplan for gang- og sykkelvei E14 Stjørdal – Hegramo 

endelig vedtatt. Etter mange års engasjement fra mange parter, skal Hegrasbyggene 

endelig få en sammenhengende gang- og sykkelvei til Stjørdal. Det var spenning 

tilknyttet saken, ettersom det kom inn klager og flere partier tilsynelatende var 

usikre på om saken burde utsettes. Hegra arbeiderlag var aktiv i media, og sammen 

med Stjørdal arbeiderlag hadde vi et leserinnlegg i Bladet, samt at vi deltok i en 

avisreportasje om saken. 

Dugnad ved Ludvig Bulands bauta 

8. mai hadde styret dugnad ved Ludvig Bulands bauta ved Bulandet. 

Valgkamp 
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Hegra arbeiderlag holdt 2 valgstands ved Spar Hegra, og hadde 2 postkasseaksjoner 

med utdeling av valgmateriell. Medlemmer deltok også på aktiviteter ellers i 

kommunen. 

Digital 1. mai- feiring i Hegra 

I år ble det ikke 1. mai-frokost på Folkets Hus i Hegra. Dette skyldtes forbud mot 

arrangementer pga. Covid 19-pandemien. I stedet arrangerte arbeiderlaget en 

alternativ digital markering. 

Den digitale markeringen ble gjennomført på lagets Facebook-side, der det ble lagt 

ut informasjon og videoer med appeller fra styremedlemmene. I tillegg 

gjennomførte vi intervjuer med noen av våre engasjerte medlemmer som vi 

publiserte 1. mai. Disse var: Erling Weydahl: en prat om viktigheten av 

fagorganisering. Kåre Børseth: en prat om E14. Alf Daniel Moen: en prat om 

mangt og meget. 
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5.1e. Årsmelding for Forradal Arbeiderlag 2021 
 
Det ble ikke avholdt årsmøte i 2021 grunnet Korona. 

 

Styret har i 2020 og 2021 bestått av. 

Leder:                Stian Flobergseter 

Nestleder:          Per Moen 

Kasserer:           Thomas Fossen 

Sekretær:           Daniel Buan 

Styremedlem:    Per Erik Moen 

1Vara:                Elin Hoel 

2Vara                 Guri L Vigdenes 

3Vara                 Mary Fossen 

 

I 2020 var medlemstallet  32 (37) 

ved utgangen av 2021 var medlemstallet nede i 29. 

 

Siden årsmøte 3.2 .2020 har laget avholdt 4 fysiske styremøter og har ellers hatt liten aktivitet under 

pandemien. 

Men vi har deltatt på arrangement og møter i regi av Stjørdal Ap og hadde egen kohort fra Forradal 

under digitalt nominasjonsmøte til Stortingsvalget. 

Til årsmøtet i Stjørdal Ap 2021 hadde styret sendt inn følgende uttalerser: 

 

Nei til planlagt vindturbinpark i Leksdal/ Lånke 

Forradalsveien må rustes opp. 

Åstjønnaveien må opprustes. 

Nye veier må evalueres. 

Frivillige redningspersonell må få bedre betingelser. 

Asfalt over Mojale. 

 

Grendafelt i Mobakkan ble ferdig regulert 26.11.2020 men vi er svært uttålmodige og misfornøyd med 

framdriften siden reguleringen og vil følge opp denne saken videre. 

 

Stortingsvalgkampen ga et godt resultat med regjeringsskifte. Vi har eget stemmelokale i Forradal men 

ikke egen stemmekrets så vi får ikke ut stemmeresultat for Forradal alene. 

Vi hadde ingen lokal aktivitet i Forradal foruten å legge brosjyrer og stemmematriell i bygdas 

postkasser et par runder. 
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Noen av våre medlemmer deltok på aktiviteter i Stjørdal sentrum 

Stian og Per Erik har plass i Kommunestyret og har mulighet til å følge opp laget saker lokalt. 

 

Lagets planlagte 75 års jubileum ble besluttet utsatt og vi ser fram til å runde 80. 

 

Avsluttningsvis tar jeg med siste avsnitt fra siste side i vår handskrevne protokoll 1995-2021 ( nei vi er 

ikke digital) 

Mange navn er nevnt i denne protokoll og mange har lagt ned en formidabel innstas for bygdas ( og 

Stjørdal) vel og ve. 

Norge er fremdeles inne i en svært alvorlig pandemi, men 

Forradal Arbeiderlag står med hodet hevet og skuer inn i framtida. 

 

Forradal 20 januar 2022 
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5.1f. Årsmelding - Stjørdal Arbeiderkvinnelag - 2021. 
                 

Styret har bestått av: 

Leder; Jorun Tyholt 

Nestleder: Gunvor Saur 

Sekretær Inger Nilsen 

Kasserer Anita H Mæhre 

Styremedlem Oddlaug Tiller 

Vara: Gunilla Bratreit og Ingrid Nøstvik 

 

Stjørdal Arbeiderkvinnelag har avholdt 7 styremøter og 4 medlemsmøter. Sommeravslutning 

i Prestegårdshagen 16.06.21. Vi hadde merkeutdeling på sommeravslutningen. Utdelingen 

ble gjort av Kristin Almhjell Jenssen. 

 

TURER: 

Tur til Munkeby Gård og Stiklestad 11.08.21 

Skatvalsrevyen 24. august 

Førjulstur til København 04.12.21 til 08.12.21 

 

TEMA: 

15.09.21 hadde vi besøk av Ann-Inger Leirtrø og Erling Weydahl, med evaluering av 

valgkampen. 

20.10.21 besøk av Martha Berbu. Hun snakket om eldrerådet og Leve hele livet.  

 

BEVILGNINGER: 

Stjørdal Paraidrettslag 

Norsk Folkehjelp 

Kavli Instituttet 

Plan Norge 

1. mai 
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Stjørdal Arbeiderparti 

Amnesty 

KONTIGENTER: 

Arbeiderpartiets Rus og Sosialpolitiske Forum 

Årskontingent AØF 

Arbeiderbevegelsens Arkiv i Trøndelag.  

 

UTGIFTER: 

Husleie for Stjørdal Arbeiderkvinnelag til Vennatrøgruppen. 

 

GAVER:  

Kaker 1. mai til sykeheimene, Stjørdal Bosenter og Fosslia Bosenter. Det er også gitt gaver til 

medlemmer som har hatt runde dager og blomster til medlemmer som har vært syke.  

Det er gitt blomster til jul og påske til medlemmer som bor på bosentrene i kommunen. 

Blomster til sykeheimene til påske. 

 

Styret 
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5.1g. Årsmelding - Stjørdal AUF - 2021. 
 

Styret har bestått av følgende personer: 

Kristoffer Meldal Moen 

Andrea Meldal Moen 

Ann Kristin Kulseth Heggeseth 

Året 2021 har vært preget av lite lokal aktivitet. I løpet av året så har det blitt gjennomført 1 

årsmøte 1 medlemsmøte og 22 juli markering. 

Stjørdal AUF har deltatt på årsmøte i Trøndelag AUF, sommerleir samt andre aktiviteter i regi 

av Trøndelag AUF. 

Stjørdal AUF har vært representert i styret til Stjørdal AP ved leder som tiltredende i styret 

med stemme, tale og forslagsrett. Samarbeidet med Stjørdal AUF og Stjørdal AP har vært 

veldig godt igjennom året som har gått hvor vi har samarbeidet om mange saker. 

Igjennom Stjørdal AP så har Stjørdal AUF vært representert i styret i samarbeidskomiteen 

AP/LO Stjørdal Meråker. AUF fikk også en delegat på vegen av Stjørdal AP til årsmøte i 

Trøndelag AP. 

Stjørdal AUF har også vært representert i valgkomiteen til Stjørdal AP hvor AUF sin 

representant ble valgt som leder av valgkomiteen. 

Valgkampen 2021 valgte styret i Stjørdal AUF å kjøre felles valgkamp med styret i Stjørdal 

AP/ valgkamputvalget til Stjørdal AP. AUF var representert på flere av de lokale aktivitetene 

under valgkampen rundt omkring i kommunen. 

I løpet av årsperioden har også Stjørdal AUF vært representert i Kommunestyret i Stjørdal 

samt Formannskapet i kommunen. Stjørdal AUF har også vært representert i Sentralstyret i 

AUF. 

Kristoffer Meldal Moen Leder Stjørdal AUF 
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6. Regnskap Stjørdal Arbeiderparti 2021 

 

Regnskap 2021

Stjørdal Arbeiderparti

BALANSE
Inngående balanse Bevegelse Utgående balanse

Eiendeler

1925 SMN: Driftskonto 185 598kr                    51 912kr                       237 511kr                    

1926 SMN: Valgfond 4kr                                 -kr                             4kr                                 

Sum eiendeler 185 602kr                    51 912kr                      237 515kr                    

Gjeld

2960 Påløpt kostnad -kr                             5 328kr                         5 328kr                         

Sum gjeld -kr                            5 328kr                        5 328kr                        

Egenkapital

2050 Annen egenkapital 185 602kr                    -kr                             185 602kr                    

Overskudd -kr                             46 584kr                       46 584kr                       

Sum egenkapital 185 602kr                    46 584kr                      232 187kr                    

RESULTAT
Regnskap 2021 Budsjett 2021

Inntekter

3410 Tilbakeføring kontingent AP 22 389kr                       18 000kr                       

3420 Statstilskudd Statsforvalteren 42 348kr                       41 000kr                       

3430 Partistøtte Stjørdal kommune 41 450kr                       41 400kr                       

3440 Tilbakeføring kostnad fra lagene 609kr                            

3450 Ekstern støtte 10 000kr                       

3900 Vipps-støtte 150kr                            

8040 Renteinntekter 250kr                            100kr                            

Sum inntekter 117 196kr                    100 500kr                    

Kostnader

6310 Drift/vedlikehold lokale

6800 Kontorrekvisita 152kr                            500kr                            

6810 IT kostnader 7 080kr                         7 500kr                         

6840 Aviser, tidsskrifter, bøker mv. -kr                             500kr                            

7140 Reisekostnader -kr                             1 000kr                         

7320 Gaver, blomster, oppmerksomhet m.v. 7 725kr                         5 000kr                         

7330 Annonser 3 635kr                         15 000kr                       

7400 Kontingent -kr                             500kr                            

7420 Støtte AUF -kr                             5 000kr                         

7430 Ekstern støtte -kr                             3 000kr                         

7450 Valgkamp 39 215kr                       25 000kr                       

7460 Støtte kvinnekontakt 2 143kr                         5 000kr                         

7610 Møte- og arrangementskostnad 9 811kr                         20 000kr                       

7770 Bank- og kortgebyr 118kr                            250kr                            

7779 Vipps-gebyr 3kr                                 -kr                             

7790 Andre kostnader 730kr                            -kr                             

Sum kostnader 70 611kr                      88 250kr                      

Resultat

Årsresultat 46 584kr                       12 250kr                       
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7. Budsjett Stjørdal Arbeiderparti 2022 

 

  

Budsjett 2022

Stjørdal Arbeiderparti

RESULTAT
Regnskap 2021 Budsjett 2021 Budsjett 2022

Inntekter

3410 Tilbakeføring kontingent AP 22 389kr                 18 000kr                 22 000kr                 

3420 Statstilskudd Statsforvalteren 42 348kr                 41 000kr                 42 000kr                 

3430 Partistøtte Stjørdal kommune 41 450kr                 41 400kr                 41 400kr                 

3440 Tilbakeføring kostnad fra lagene 609kr                       -kr                        -kr                        

3450 Ekstern støtte 10 000kr                 -kr                        -kr                        

3900 Vipps-støtte 150kr                       -kr                        -kr                        

8040 Renteinntekter 250kr                       100kr                       100kr                       

Sum inntekter 117 196kr              100 500kr              105 500kr              

Kostnader

6800 Kontorrekvisita 152kr                       500kr                       500kr                       

6810 IT kostnader 7 080kr                    7 500kr                    7 500kr                    

6840 Aviser, tidsskrifter, bøker mv. -kr                        500kr                       500kr                       

7140 Reisekostnader -kr                        1 000kr                    1 000kr                    

7320 Gaver, blomster, oppmerksomhet m.v. 7 725kr                    5 000kr                    5 000kr                    

7330 Annonser 3 635kr                    15 000kr                 15 000kr                 

7400 Kontingent -kr                        500kr                       500kr                       

7420 Støtte AUF -kr                        5 000kr                    5 000kr                    

7430 Ekstern støtte -kr                        3 000kr                    3 000kr                    

7450 Valgkamp 39 215kr                 25 000kr                 -kr                        

7460 Støtte kvinnekontakt 2 143kr                    5 000kr                    5 000kr                    

7610 Møte- og arrangementskostnad 9 811kr                    20 000kr                 20 000kr                 

7770 Bank- og kortgebyr 118kr                       250kr                       250kr                       

7779 Vipps-gebyr 3kr                            -kr                        -kr                        

7790 Andre kostnader 730kr                       -kr                        5 000kr                    

Sum kostnader 70 611kr                 88 250kr                 68 250kr                 

Resultat

Årsresultat 46 584kr                 12 250kr                 37 250kr                 
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8. Innkomne forslag 
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Innledning 
Redaksjonskomiteen har gått gjennom de innkomne forslagene og foretatt mindre redaksjonelle 

endringer på språk og skrivefeil i flere av forslagene. 

Forslag nummer 5 er endret av redaksjonskomiteen, men intensjonen med forslaget er forsøkt beholdt. 

 

Organisatorisk forslag nr. 2 fremmes av redaksjonskomiteen 

 

Redaksjonskomiteen anbefaler at forslagene vedtas og at styret får fullmakt til å vurdere videre 

behandling av disse. 

 

Forslag 1,5,16,17,18,21,25,27,32,35,36,37 anbefales oversendt Årsmøtet i Trøndelag Arbeiderparti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

42 
 

Fra Forradal Arbeiderlag 
 

1. Forra du min drøm, du blir aldri elektrisk strøm. 
 

Vinterens strømkrise med rekordhøye strømpriser særlig på sør og østlandet har fått stor 

oppmerksomhet. 

Utenlandskabler, Acer og støtteordninger er diskutert jevnlig i media og på Stortinget. 

Vi registrerer at når lederen av Stortingets energi og miljøkomite fra Ap nylig åpnet for å 

vurdere kraftutbygging i vernede vassdrag, fikk han støtte fra både Senterpartiet, Høyre og 

Frp.  

Olje- og energiminister Marte Mjøs Persen (Ap) slår fast at utbygging av vernede vassdrag 

kun skal vurderes i de tilfellene der flomdemping er formålet.  

 

Vår krystallklare beskjed fra Forras bredde er:  

Lætt Forra Vårrå! 

 

 

2. Mindre steinbrudd langs våre vassdrag 
Arbeiderpartiet ser med stor bekymring på den tiltagende vass-føringen i våre vassdrag. Vi vil 

derfor arbeide politisk til å stimulere grunneiere langs våre vassdrag til å etablere mindre 

masseuttak som kan fungere som beredskapslager for kommunen. Det er åpnet opp for slik 

virksomhet i kommunedelplanen, men vi ser ingen slike etableringer og vi mener at denne 

uttalelsen vil kaste nytt lys over saken. I den siste tiden, etter flommen «gyda» ser vi store 

skader på infrastruktur, også i Forradalen. Store mengder steinmasser blir nå kjørt fra Stjørdal 

til Forradal, noe som bidrar til unødvendig transport, økt belastning på en fylkesveg som er i 

dårlig stand og ikke minst unødvendig utslipp av klimagasser. Derfor vil det på mange vis 

være fordelaktig å ha mindre steinuttak i distriktene. For at slike tiltak skal være økonomisk 

givende for grunneier bør slike mindre steinbrudd også kunne benyttes til egen næring. 

Stjørdal Kommune bør være en pågangsdriver for slik virksomhet, spesielt gjennom 

bidrag til saksbehandling og rådgivende virksomhet. 

 

 

 

 

Fra Skatval Arbeiderlag 

3. Bevar bo-sentrene i Skatval og Lånke. 
Som det ser ut for tiden med økonomien i Stjørdal Kommune, vil det bli smalhans i noen år 

framover.  

Mistede SIO-midler gjør at kommunen må spare inn drastisk i 2022 og 2023, og hvor skal 

disse midlene spares i en allerede nedskjært kommuneøkonomi på eldreomsorg, skole og 

helse. 
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Det ble allerede for over 1,5 år siden lansert å legge ned bo-sentrene i Skatval og Lånke, ved 

revidering av budsjettet for 2020. Var også oppe i diskusjonen ved budsjettbehandlinger 

desember 2020 for budsjett for 2021 og ved revidering av budsjettet for 2021. 

Som vi har forstått vil det bli revidering av budsjett 2022, allerede i mars 2022, og med den 

forverrede økonomiske situasjonen der SIO-midlene uteblir, er vel kutt vanskelig å unngå om 

styringspartiene i Stjørdal kommune ønsker fortsatt å spare 1,5% av budsjettet og sette på 

fond. Dette tilsvarer 25 millioner i rene penger som vi kunne brukt deler av til å bedre 

kommunens tilbud. Har forstått det dit at styringspartiene med SP i spissen vil godta mindre 

sparing i 2022 enn det har vært tidligere, men at denne prosentsatsen skal følges igjen i 2023. 

Hvor vil da posisjonspartiene spare for å kunne få dette overskuddet på 1,5% av budsjettet, 

altså rundt 25 millioner kr, noe som også utgjør rundt 25 ansatte i kommunen. 

Vil dere spare i en allerede sulteforet skole, helsevesen eller eldreomsorg.  

Vil dere ta bort stillinger i eldreomsorgen, skolen og innen helse, dette er jo bare noen sårbare 

grupper som ikke er av de som roper høyest. 

Ved revidering av budsjettet for 2021, ble vel nedleggelsen av bo-sentrene i Skatval og Lånke 

utsatt, og vil vel komme opp for fult igjen. 

 

Hva er det å spare ved å legge ned bo-sentrene i Skatval og Lånke? 

Bygningene er vel nedbetalt, beboerne betaler jo en forholdsvis høy husleie, bemanningen er 

minimal og på grensen til det forsvarlige. 

Beboerne ved disse bo-sentrene får bo i sin hjembygd, kanskje ha sin barndomsvenn, nabo fra 

ungdommen som beboer i naboleiligheten og får beholde det sosiale nettverket en har levd 

med i store deler av livet også på bo-senteret, og bo der de føler en sterk tilknytning. Korte 

avstander til butikk, idrettsanlegg og skoler, der de kan se sine barnebarn, oldebarn utfolde 

seg på fritiden. 

Er virkelig behovet for å bygge fond i Stjørdal så viktig at alle medmenneskelige hensyn skal 

overses i overskuddets glans. 

En god kommune for innbyggerne speiles ikke på hvor mye overskudd kommunen har hvert 

år eller på hvor stort kommunens fond er, men derimot på hvor gode tjenester kommunen 

leverer sine innbyggere og spesielt til de i startfasen og slutten av livet. 

 

Årsmøtet i Stjørdal Arbeiderparti sier et bastant og sterkt NEI til nedleggelse av bo-

sentrene i Skatval og Lånke. 

 

Kan virkelig posisjonspartiene se innbyggerne i Skatval og Lånke i øynene og si at 

nedleggelse av bo-sentrene er en viktig og riktig prioritering. Kan SP sine 

kommunestyrerepresentanter fra Skatval og Lånke se velgerne, i sine valgdistrikter i øynene 

noen gang igjen, om de er med på å legge ned bo-sentrene i sine bygdesamfunn i glansen av 

overskudd og voksende fond, på bekostning av de som trenger trygge rammer rundt seg.  

 

4. HELTID – GRUNNLAG FOR VELFERD 
2020 og 2021 har vært to spesielle år, preget av Covid-19, nedstengning av samfunn og 

bedrifter. 

Varehandelens ansatte i Midt-Norge har allikevel vært forholdvis heldige, i forhold til sine 

kollegaer i Oslo og Viken, der nesten 37 000 har vært permittert i de verste periodene. 
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Da pandemien rammet Norge, fikk vi se nytten av en sterk Fagbevegelse, da opposisjonen på 

Stortinget sikret bedre kompensasjon for arbeidstakerne. 

 

Pandemien har ført til et økt antall medlemmer innenfor det organiserte arbeidslivet, og dette 

er nok fordi mange har opplevd usikkerhet i arbeidslivet i denne perioden, og sett viktigheten 

av å være organisert. 

 

For mange arbeidstakere er den største utfordringen å få nok timer til å skape et liv ut av det 

man tjener. 

Det er heller ikke tilfeldig hvem som jobber deltid. Selv om det har skjedd en viktig og positiv 

utvikling, er det fremdeles mye mer typisk for en kvinne å jobbe deltid, enn det er for en 

mann. (I 2018 jobbet 36,8 prosent av alle sysselsatte kvinner i aldersgruppen 15-74 år deltid, 

mens tilsvarende andel for menn var 14,5 %.). Kampen for heltid er en likestillingskamp!  

Ufrivillig deltid er uverdig, det skaper en skjev maktbalanse mellom arbeidstaker og 

arbeidsgiver. Faren er at stadig større grupper må «stå med lua i hånda» for flere arbeidstimer. 

Flere arbeidstakere melder om ønske om høyere stillingsandel, men andelen deltidsansatte i 

Norge holder seg nesten uforandret i flere bransjer som helse og varehandel (SSB). Det tyder 

på at det er sterke krefter som anser en stor mengde deltidsansatte som en økonomisk god 

ordning.  

En kultur for heltid i alle bransjer vil ikke komme til syne før det blir mest lønnsomt å for 

arbeidsgivere å legge til rette for heltid, i stedet å ha deltidsansatte som jakter på flere timer.  

Derfor har forbund og fagbevegelsen bedt om å fremme sterkere lovtekst og mulige 

arbeidstidsreformer som gjør det lettest å velge heltid foran deltid. Dette ser nå ut til å virke, 

og regjeringen har nå lagt fram et forslag om lovendring som skal sikre retten til heltid. Dette 

er veldig bra! 

 

2022 vil bli et spennende og utfordrende år. Selv om vi har blitt gode på flere digitale 

plattformer, så gleder vi oss til samfunnet åpner opp helt igjen slik at vi kan ut å møte 

medlemmene fysisk. 

 

De store sakene vil fortsatt være viktige:  

• Pensjon 

• rett til hele stillinger 

• bevar søndagen som en felles fridag 

• Rett til kompetanseheving.  

 

Økt kompetanse ser vi vil bli et stort behov på arbeidsplasser, på grunn av den teknologiske 

utviklingen. Vi ser endringer på manuelt arbeid som går over til automatisering og mer 

netthandel. Tilgang til økt kompetanse vil være viktig slik at arbeidstagerne kan settes i stand 

til å ta de nye jobbene som kommer framover.  

 

Stjørdal Arbeiderparti støtter de ansatte i varehandelen og andre i kvinnedominerte 

yrker i deres kamp for heltid! 
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Fra Arbeiderkvinnelaget 

5. Sykehus-kapasitet i koronatider.  
Pandemien Covid 19 har ført til at mange planlagte behandlinger ved sykehusene har blitt 

utsatt. Dette har ført til stor belastning for pasienter som har måttet vente alt for lenge i kø, for 

enkle men nødvendige operasjoner.  

 

Staten bør gjennomgå denne situasjonen for å se om man i større grad har skal benytte private 

tilbydere, eller på andre måter sørge for at planlagte operasjoner ikke blir utsatt i lang tid. 

 

Fra Lånke Arbeiderlag 
 

6. Trygg skoleveg, sikre Dyvasvegen 
Det må etableres gang og sykkelveg på hele området fra Lånke skole mot Dyvasfeltet. Første  

del fra Tønsåsen boligfelt mot Rødde, er en svært utrygg skoleveg. Den starter med en  

meget uoversiktlig sving, der skolebarn og andre myke trafikanter ikke har mulighet å  

komme seg unna i en eventuell ulykkessituasjon. Her må det skje tiltak raskt. 

 

7. Planlegge ny barnehage i Lånke 
Lånke har i dag underkapasitet på barnehageplasser. Byggeaktiviteten i Lånke er stor, og i  

årene framover vil det bli behov for 50 nye plasser. Tilgang på barnehageplasser er viktig for  

vekst og utvikling. Vi vil arbeide for at planleggingen av en ny barnehage i Lånke starter.  

 

8. Gang – og sykkelvei fra Bjørgmyran til Frigården langs fylkesvei 705 
Reguleringsplanen for en gang- og sykkelveien fra Bjørgmyran til Frigården er vedtatt. Vi må  

arbeide politisk både på fylkes- og kommunenivå for å bidra til en realisering av prosjektet.  

 

9. Gang – og sykkelvei fra Elvran kapell til Elverlia fylkesvei 705 
Reguleringsplanen for en gang- og sykkelveien fra Elvran kapell til Elverlia er ferdig. Vi må  

arbeide politisk både på fylkes- og kommunenivå for å få realisert gang- og sykkelveien på  

denne strekningen. En gang- og sykkelvei vil utløse tilgang til arealer for boligbygging i  

Elvran. Tilgang til byggeklare tomter er svært viktig for å opprettholde bosetningen. Stjørdal  

kommune må ta opp saken i dialogmøte med fylket når innspill til fylkesvegplanens  

handlingsprogram blir tatt opp i løpet av våren. 

 

10.  Utbedring av Malvikkrysset 
Krysset Havdalsvegen - FV 705 (Malvik-krysset) må utbedres da det pr. i dag er svært  

trafikkfarlig. Malvik-krysset har vært på Lånke APs krav om utbedring i lang tid. Vi krever  

handling før det skjer alvorlige ulykker. 
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11.  Frigården 
Når gang- og sykkelveien opp til Frigården er på plass, vil vi arbeide for å utvikle Frigården  

som et næringsområde for Stjørdal kommune. Vi vil også arbeide for å videreutvikle  

Frigården som arena for både nasjonale og internasjonale arrangement. Samtidig er det  

svært viktig å ivareta Frigården som rekreasjonsområde for innbyggerne i kommunen. 

 

12.  Boligbygging 
Stjørdal Arbeiderparti vil jobbe for å realisere byggeklare tomter i Lånke og Elvran på arealer  

som ikke er avhengig av gang- og sykkelvei. Tilgang til nye boligtomter er viktig for å  

opprettholde bygdesamfunnet. 

 

13 Tursti langs Leksa 

Vi vil jobbe for å få realisert en tursti fra Leksbrua og opp til Julfossen. En tursti langs elva  

opp gjennom dalen vil ha mye å si for folkehelsa. 

 

14 Utbygging og vekst på Hell 

Vi støtter etableringen av Coop Extra på Hell. Vi er også positive til Coops planer om 

bygging  

av boliger og bygg for næring. Utvikling av Hell sentrum har Stjørdal Arbeiderparti jobbet for 

i mange år.  

 

15.  Leksdal statsalmenning 

Vi er imot etablering av vindturbinindustri på Leksdal statsallmenning. Leksdal  

statsallmenning er et unikt område pga sitt artsmangfold og intakte økosystemer. Området  

beskrives som den siste villmark i Trøndelag. I mange hundre år er allmenningen brukt til  

fiske, jakt, sanking av ymse slag og friluftsliv. Gårdbrukere i Lånke og Elvran har lovfestede  

bruksrettigheter med bl.a. beite – og seterrett. Lauvvatnet ligger i nedfallsområdet, og  

leverer drikkevann til store deler av Stjørdal kommune. 

 

16. Uføre og restarbeidsevne 

Uføre må få muligheten til å benytte seg av den arbeidsevnen som gjenstår. Vi foreslår å øke  

fribeløpet til 1 g. Videre så må unge uføre som ønsker å prøve seg i arbeidslivet få  

muligheten til det på en enkel måte uten at det skal bli avkortning i en prøveperiode.  

Prøveperioden kan være mellom 6 og 12 måneder. Det er mange muligheter som her som  

kan utredes videre. 

 

17.  Fribeløpet for frikort bør differensieres etter inntekt 
Fribeløpet for de med lav inntekt bør være lavere enn for de med høy inntekt. Det bør  

utredes en ordning om differensiering av fribeløpet. 
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18.  Pensjon og annen inntekt 
Pensjonister på offentlig AFP kan i dag tjene 15 tusen før pensjon avkortes. Dette beløpet er  

ikke endret på en stund og bør dobles. Det gjør at de f.eks. kan være aktiv som  

eksamensvakt både høst semester og vårsemester. Det blir også mindre administrasjon for  

skoler og universiteter. Videre kan de ha ulike betalte verv i idrettsråd, idrettslag og ta  

småjobber som de trives med. 

 

19.  Digitalisere sykehjem, bosentret osv. 
Mange bosenter og sykehjem har ikke trådløs internett eller digitale medier som de eldre 

kan benytte seg av. Digitalisering på et enkelt nivå kan gjøre trivselen bedre for eldre. De kan  

holde kontakten med kjente og famille digitalt. Her er det mange muligheter og kommende  

generasjoner vil være mer digitale. 

 

20.  Aktiviteter og uteområder på sykehjem, bosenter o.l. 
Det er i dag lite fritidsaktiviteter som er tilpasser denne gruppen. Det bør settes av midler for  

aktivitetsprosjekter for eldre i kommunene. Videre må områdene rundt oppgraderes slik at  

de eldre kan gå korte turer ute og ha muligheten til å oppholde seg ute i perioder av dagen.  

Det må komme flere benker, bord, perronger osv. Det bør etableres samarbeid med  

Eldrerådet og Stjørdal pensjonistlag 

 

21.  Øke tilskuddet til små, enkeltstående barnehager 
Fra Telemarksforskningen var det forslag om å øke tilskuddet til små barnehager uten kjede-

tilknytning på grunn av store faste kostnader. De ønsker å øke tilskuddet for de 25 første 

plassene og senke tilskuddet for høyere antall. 

I den reviderte rapporten fra Telemarkforskingen påpeker de hensynet til helhet i forhold til  

kostnader og påpeker at det " blir vanskelig å opprettholde små barnehager" uten dette  

tilskuddet. Dekningen for pensjon i private barnehager senkes fra 13 til 10 prosent i 2022 og  

det rammer særlig små barnehager. Det vil si at man kan miste små barnehager som er i  

"ditt" nærområde til fordel for sentraliserte tilbud ifølge telemarkforskningen. Det må  

utredes en modell som tar hensyn til store faste kostnader for små barnehager, samt unngå  

at store barnehagekonsern tar ut stordriftsfordelene som utbytte. 

 

Fra Hegra Arbeiderlag 

22.  Tidlig innsats i alle livets faser 
Stjørdal kommune innførte i desember 2021 innkjøpsstopp og ansettelsesstopp som følge av 

dårlig økonomi. Samtidig ble det klart at ikke alle skolene i kommunene oppfyller de 

forskriftsfestede kravene til lærernorm. 

Årsmøtet i Stjørdal arbeiderparti mener at det er viktig at kommunens tjenester fokuserer på 

tidlig innsats i alle livets faser. På den måten vil vi lettere kunne gi riktig hjelp til rett tid til 

kommunens innbyggere som trenger det. Også rent økonomisk sett vil man på denne måten få 

bedre kontroll på utgiftene. Hvis vi bruker pengene på målrettet forebygging, vil dette 
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redusere utgifter «lengre ned i gata» som vi ikke har like god kontroll på, slik som utgifter til 

spesialpedagogiske tiltak, sosialhjelpsstønad, barnevernstiltak og eldreomsorg. Årsmøtet 

mener at den beste måten å få kontroll på disse utgiftene, er å sørge for tilstrekkelige ressurser 

til god forebygging og livskvalitet. Første skritt på veien er å sikre at bemanningen i 

omsorgssektoren er tilstrekkelig, og at den forskriftsfestede bemanningsnormen i barnehagen 

og lærernormen i skolen er oppfylt. Det er bedre og billigere å forebygge enn å reparere. 

 

23.  Trygg skolevei i Hegra 
Årsmøtet i Stjørdal arbeiderparti er bekymret for at trafikkløsningen på enkelte steder i Hegra 

ikke er god nok med tanke på trafikksikkerheten for skolebarn. 

Gang- og sykkelveien fra Gråelva til Hegra sentrum har flere trafikkfarlige punkter. Ved Best 

bensinstasjon er det 80-sone og flere trafikkerte avkjørsler som krysser gang- og sykkelveien. 

I tillegg til stor trafikk til/fra bensinstasjonen og nærliggende eiendommer ligger også en 

busslomme her. Det er uoversiktlig og trangt, og ikke klare oppmerkinger av gang- og 

sykkelstien. Selv om Statens vegvesen har fått mange henvendelser om dette trafikkfarlige 

punktet, og tilkjennegir at området trafikksikkerhetsmessig er utfordrende, blir det av 

fylkeskommunen ikke vurdert å være farlig skoleveg som gir gratis skoleskyss. Gangfeltet på 

FV752 nede ved E14 er et farlig punkt på skoleveien for elevene som må krysse veien der. 

Overgangen ligger i en bakke helt inntil E14, og det kan være vanskelig for bilene å ha 

oversikt her, i tillegg til at det kan oppstå farlige situasjoner når biler kommer nedover bakken 

på glatt føre. Det må prioriteres å få en trygg trafikkløsning for myke trafikanter ved Best 

bensinstasjon, og det må bli fortgang i planen om å anlegge gangvei under FV752 nede ved 

E14. 

Vi vil også bemerke at undergangen under E14 ved Hegramo ofte er oversvømt, noe som 

medfører at myke trafikanter tvinges til å krysse E14. 

Skoleveien til barn bosatt på sørsiden har flere trafikkfarlige punkter. Fortauet på Hegra bru er 

smalt, og selv om det de siste årene har blitt bedre brøyting og strøing her, er dette fortsatt 

ikke en strekning som er tilstrekkelig trafikksikker. Barna som bor på nordsiden av 

jernbaneovergangen på Palestina er i dag henvist til å gå på stien langs elva frem til 

jernbaneundergangen ved Hegra stasjonen. Barna må krysse veien ved Hegra Stasjon for å 

komme inn på gang- og sykkelstien som går langs Sørsideveien. Det finnes ingen markert 

fotgjengerkryssing her. Stien ved elven blir hver vår rammet av isgang og flom, og barna har 

da ingen steder å gå. Da velger de i stedet jernbaneundergangen i Nedre Hembre veg. Denne 

undergangen er i dag for smal til å ha et fortau. 

Det er stor trafikk i skoleområdet, da både idrettshall, svømmehall, kunstgressbane, barnehage 

og ungdomsskole ligger her fra før. Det meste av boligbebyggelsen i Hegra ligger på motsatt 

side av den mye trafikkerte fylkesvei 752, slik at myke trafikanter må krysse denne veien for å 

komme til området. Etter åpningen av den nye barneskolen har man sett en stor økning av 

antall myke trafikanter som må gå over FV752, og disse er helt ned i 5 års alder. 

Årsmøtet ber Stjørdal arbeiderparti jobbe for at trafikksikkerheten til skolebarn prioriteres. 

 

24.  Kvikkleiresikring av Hegra sentrum 
Hegra sentrum har stort potensiale for vekst og utvikling. Store forekomster av kvikkleire har 

imidlertid satt begrensninger for utviklingen. Det skal bl.a. legges en steinfylling der gamle 

Hegra barneskole nå ligger. Innbyggere i Hegra har lenge vært bekymret for erosjonen som 
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skjer i Bjertemsbekken, og i 2021 besluttet NVE at bekken må sikres. De tar sikte på å 

utarbeide en sikringsplan for erosjonssikring i løpet av 2022. Frem til det planlagte arbeidet 

med kvikkleiresikring er fullført, så er utviklingen av Hegra sentrum satt på vent. 

Arbeiderlaget i Hegra arrangerte i 2019 en idémyldring omkring sentrumsutvikling i Hegra. 

Det ble opprettet en ressursgruppe bestående av nærlingslivsaktører, elevrepresentant fra 

Hegra Ungdomsskole og engasjerte innbyggere i Hegra. Denne ressursgruppen jobber aktivt 

med å fremme Hegrasbyggenes og næringslivets interesser. Både denne gruppen og Hegra 

arbeiderlag har levert inn forslag til det pågående arbeidet med Kommuneplanens arealdel. 

I arbeidet med kommuneplanens arealdel, bør det legges til rette for vekst og utvikling av 

nødvendige servicefunksjoner i Hegra. Herunder ønskes et samlet og trivelig sentrum som 

inviterer til lek og aktivitet - en naturlig møteplass for Hegrasbyggene og et naturlig 

stoppested for turister og andre forbipasserende. 

Årsmøtet i Stjørdal arbeiderparti ønsker at saken skal følges opp, og at det arbeides aktivt for 

at kvikkleiresikringen følges opp i henhold til tidsplanen slik at utviklingen av Hegra sentrum 

kan fortsette. 

 

 

25.  Det grønne skiftet forsinkes på grunn av mangelfull skogpolitikk 

over mange år. 
Ifølge rapporten «Tilstand i foryngelsesfelt» fra NIBIO, går det frem at 38 prosent av 

hogstflatene ikke er plantet tilfredsstillende. 22 prosent holder på ingen måte kravene i 

skogloven. I skogreisingsarealene langs kysten gjenplantes bare 50 prosent. Disse arealene 

gror nå igjen med krattskog. 

Regjeringen Støre vil snu denne utviklingen gjennom en langt mer aktiv skogpolitikk og 

starter sine 11 opplista tiltak slik: Øke tilskuddet til skogplanting, ungskogpleie og andre 

skogkulturtiltak for å øke CO2 -opptaket og sikre ressursgrunnlaget for industrien. Og 

avslutter kapittelet på denne måten: Gjennomføre skogvernet på en måte som får minst mulig 

konsekvenser for avvirkinga og skognæringa sine muligheter til å bidra i det grønne skiftet. 

Årsmøte i Stjørdal arbeiderparti registrerer med tilfredshet denne tydelige målsettingen i 

skogpolitikken. Stjørdal Arbeiderparti har gjentatte ganger understreket behovet for økt 

satsing på planting og ungskogpleie dersom en skal lykkes med det grønne skiftet, samt nå 

målet om et karbonnøytralt samfunn innen 2050 

En viktig oppfølging må bli å gi den lokale skogforvaltningen sterkere virkemidler for å sikre 

en effektiv oppfølging av skogloven når det gjelder planting og ungskogpleie. 

At regjeringen vil veie skogvernet opp mot behovet for skogsvirke i det grønne skifte fremstår 

fornuftig, all den tid det er store områder som verner seg selv på grunn av beliggenhet. I 

Trøndelag anser skogmyndighetene at tilnærmet 20 prosent av den produktive skogen er 

utilgjengelig for hogst på grunn av vanskelig terreng og lange avstander. 

 

26.  Nei til privatisering av kommunale tjenester 
Stjørdal kommune utreder nå muligheten for å redusere kostnadene med renholdet gjennom 

en privatisering. 

Årsmøtet i Stjørdal arbeiderparti er svært uenig i denne typen sparetiltak, som i realiteten er 

en skvising av arbeidstakeres arbeidsvilkår og rettigheter. Når ordføreren tok initiativet til en 

slik utredning, må det bero på manglende forståelse for den avgjørende betydning 
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støttefunksjoner har for kommunens lovpålagte funksjoner. Den pandemien vi står midt i, har 

vist oss at renholderne og andre støttefunksjoner har hatt en avgjørende betydning for å holde 

«hjulene» i gang. Vi bør nå ha lært, en gang for alle, at mange av de fagene som er lavest 

betalt, ofte er de fagene som resten av virksomheten hviler på. Det er skammelig, dersom 

dette blir takken for den krevende jobben som er gjort. 

 

27.  Helhetlig sikring og opprusting av E14 nå 
Vi blir stadig minnet om hvor trafikkfarlig og rasutsatt E14 er. 

Årsmøte i Stjørdal arbeiderparti vil minne om at det er gått 64 år siden mellomriksveien ble 

anlagt og at bare høyst nødvendig utbedring og sikring er utført i disse årene. 

Trafikken er mangedoblet og ekstremvær kommer stadig oftere. De siste årene er veien 

jevnlig blitt sperret av ras. Ved flommen nå i januar, var veien sperret på to steder og flere ble 

sperret inne. Eneste omkjøring mellom Meråker og Stjørdal er via Verdal og Sverige. 

E14 er skrevet inn i Nasjonal transportplan ved siste revidering, men høyst usikkert når det 

foreligger tilstrekkelige midler til en samlet omfattende oppgradering og omlegging slik at 

strekningen Flornes - Gudå blir fullstendig rassikret. 

Årsmøte vil på det sterkeste oppfordre til at det blir satt av tilstrekkelig midler for en helhetlig 

oppgradering og sikring. Strekningsvise tiltak over lengre tid, vil undergrave en helhetlig 

omlegging og fullstendig sikring. 

 

28.  Ja til utvidelse av Hegra Legekontor 
Kommunedelen Hegra har over 3500 innbyggere. På Hegramo finner du i dag Hegra 

barnehage, en ny Hegra barneskole, en snarlig renovert Hegra ungdomsskole, kolonial, 

kafeteria, bank, flere tjenesteytende næringer og ikke minst Hegra legekontor og Hegra 

Bosenter. Kort fortalt er Hegramo i dag et bygdesenter hvor du har tilgang til alle dine 

viktigste behov fra barnsben frem til livets høst. Naturlig nok er derfor befolkningen i Hegra 

økende. 

Stjørdal har i dag mangel på fastlegehjemler og mange står i dag uten fastlege. Hegra 

legekontor innehar i dag to fastlegehjemler, og bør utvides med en ekstra fastlegehjemmel. En 

økende og også stadig eldre befolkning vil ha behov for dette, og hva er vel mer naturlig enn 

at en ekstra fastlegehjemmel legges til Hegra. Rent samfunnsøkonomisk er det også fornuftig 

at Hegra legekontor utvides. Her er det allerede et velfungerende legekontor med gode 

støttefunksjoner, og ikke minst er det svært kort avstand til Hegra bosenter. Det gjør det både 

enkelt og rasjonelt å gi et godt tilbud til de som bor der i livets høst. 

Med en ekstra fastlegehjemmel, og gjerne også andre helseytelser som eksempelvis fotterapi 

eller fysioterapi vil Hegra legekontor være et godt tilbud til en stadig økende befolkning i 

Hegra. 

 

29.  Ja til kulturbyen Stjørdal 
Etter en kraftig politisk debatt ble Kimen til slutt ferdigstilt i 2015 til en total kostnad på 717 

millioner kroner. Etter dette har Kimen kulturhus vært Stjørdal kommunes kulturelle storstue, 

og mye av den kulturelle satsingen i Stjørdal sin regi er tilknyttet tjenester som kommer ut fra 

Kimen. Dette har i en årrekke vært en suksess, men nå er det grunn til å rope et varsku. Flere 

sentrale personer i den kulturelle tjenesteproduksjonen har sagt opp sine stillinger og offentlig 
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kritisert den stadig minskende økonomiske handlefriheten og prioriteringen som 

kultursektoren har i Stjørdal kommune. Deretter har de tatt sin hatt og gått. 

Stjørdal kommune har tatt mål av seg til å være arrangementskommune nr. 1 i Norge.I tillegg 

har Stjørdal kommune landets dyreste kulturhus fordelt på kostnad pr. innbygger. 

Med dette som bakteppe bør Stjørdal kommune bygge opp kulturproduksjonen i Stjørdal i 

stedet for å la den forvitre. Kimen må fylles med kultur og aktivitet i stedet for å bare bli et 

tomt skall. 

En satsing på kultur og aktivitet vil både Stjørdal sine innbyggere, og ikke minst næringslivet 

nyte godt av. 

 

30.  Trygg skolevei i Skjelstadmark, bygg gang- og sykkelvei 
Fylkesvei 752 gjennom Skjelstadmark er definert som farlig skolevei. De aller fleste 

skoleelever har derfor gratis skoleskyss, de eldste har dette bare i vinterhalvåret. Det er mye 

trafikk langs veien, og fartsgrensen er 60 og 80 km i timen. Fartsgrensen forbi 

bussholdeplassen der elevene går av og på bussen er 60 km i timen, her burde fartsgrensen 

vært nedsatt til 40 km i timen og fartsreduserende tiltak. Bussholdeplassen og veien opp til 

skolen oppleves ofte som uoversiktlig og det er mye trafikk både forbi holdeplassen og opp til 

skolen. Redusert fartsgrense forbi området kan bidra til tryggere av- og påstigning på 

skolebussen og et mer oversiktlig trafikkbilde. 

Gang- og sykkelvei fra Skjelstadfeltet til Okkelberg er en svært gammel sak som nå burde 

prioriteres opp av kommunen. Gang- og sykkelvei handler ikke bare om trygg skoleveg, men 

også at myke trafikanter kan ferdes trygt langs Skjelstadmarkveien på vei til fritidsaktiviteter 

og på turer ellers. Med gang- og sykkelvei kunne mange flere skolebarn gått eller syklet til 

både skole og fritidsaktiviteter. Fysisk aktivitet er viktig, og det bør være et mål at alle 

skolebarn som bor i nærheten kan gå eller sykle til skolen. 

 

31.  Ny skytehall i Hegra 
Stjørdal arbeiderparti er kjent med at en ny skytehall i Hegra er under planlegging, som er 

felles for skytterlagene Hegra, Floren og Stjørdal. Hegra skytterlag bygde alene i sin tid med 

stor dugnadsinnsats en innendørsskytebane under Hegra barneskole. Her grov de ut 

krypkjelleren under skolen for å få til dette og bygde opp en skytebane. Årsaken til dette var 

at skytterlaget ikke fikk forlenget leieavtalen på sin gamle skytebane og skytterhus ved 

Avelsgård. Slik det ligger nå må den gamle barneskolen rives etter hvert for å gjøre plass til 

de siste sikringsarbeidene for kvikkleireforekomsten på Hegramo. Ettersom skytterlaget ikke 

er grunneier av sin bane står de også «rettsløse» tilbake i forhold til eventuell erstatning som 

følge av sikringsarbeider og er således prisgitt kommunen. 

Skytterlagene i kommunen legger ned en stor innsats i forhold til å drive opplæring i trygg og 

sikker våpenbruk. Den oppvoksende generasjon i dag får mye av sine impulser rundt våpen 

fra dataspill og TV, og som vi fleste forstår er disse ikke sunne. Her kommer skytterlagene 

inn med en viktig rolle i forhold til å motvirke disse samfunnstrendene. I tillegg er skyting 

også en aktivitet som fanger opp en gruppe som kan ha utfordringer i forhold til mer typiske 

lags- eller kondisjonsidretter/aktiviteter, men som opplever store mestringsfølelser på 

skytebanen. Det er dokumentert at mange ungdommer med konsentrasjonsvansker som starter 

opp med skyting opplever økende konsentrasjonsmestring i etterkant. Dette er et område som 

har et stort potensial i forhold til samarbeid skole/frivillighet. Videre er våpenopplæringen i 
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skytterlagene og deres skytebaner en viktig ressurs som bidrar til at de gamle jakt- og 

fangsttradisjonene vi har i Norge blir utøvd mer og mer humant. 

Stjørdal arbeiderparti krever derfor at kommunen legger til rette for at skytterlagene Hegra, 

Floren og Stjørdal kan få realisert en ny innendørs skytebane ved Hegra ungdomsskole raskest 

mulig, og at kommunen bidrar økonomisk på lik linje som om skytterlaget hadde vært eier av 

eget anlegg og hatt rettigheter til erstatning. 

 

Fra Stjørdal Arbeiderlag 

32.  Innvandring og midlertidig opphold  
Når det norske samfunnet krever av innvandrere og flykninger som kommer til Norge at de 

må integrere seg i samfunnet og lære seg norsk for å kunne fungere i Norge, bør vi som 

samfunn også legge til rette at disse menneskene har en sikker og forutsigbar fremtid foran 

seg. 

Norskopplæring og mulighet for å få midlertidig arbeidstillatelse gjøres tilgjengelig for 

asylsøkere så tidlig som mulig. Rett til å søke arbeid er svært motiverende for både 

norsklæring og integrering i lokalsamfunn, selv om asylsøkerne ikke raskt kommer i jobb. Å 

få mulighet til å kunne komme i arbeid og tjene egne penger, er viktig for verdighet og 

selvstendighet. Gjennom bedre kontakt med arbeidsgivere og lokalsamfunn vil de også selv 

bli bedre i stand til å bosette seg selv – og vil være bedre i stand til å søke om 

familiegjenforening og selv ta ansvar for ektefeller og barn, så snart opphold er innvilget. 

 

33.  Nå er det Halsen barneskole sin tur  
Vi er glade for at et enstemmig kommunestyre 16.desember vedtok at Halsen barneskole skal 

bygges ut i ett trinn med byggestart vår/sommer 2023. Det var viktig. Arbeiderpartiet har 

jobba i mange perioder i Kommunestyret for å få fortgang i arbeidet med en ny Halsen 

barneskole.  

Det er på tide at arbeidet med en ny skole i sentrum kommer i gang, og at det kommer i gang 

nå. Alt for lenge har Halsen skole stått på stedet hvil.  Sentrumselevene, foreldrene og de 

ansatte trenger en ny skole – og de fortjener en ny skole.  

I planen for ny skole må det gis tilstrekkelig areal for en moderne barneskole, og det er 

positivt at det planlegges for en aktivitetssal/gymsal. I kommunestyrets vedtak sies det: «En 

innretning av skolens rom og funksjoner som legger til rette for bruk av- og involvering fra 

lokalsamfunnet også utenom skoletid. Et av formålene med skoleutbyggingen er å ivareta 

bolyst for barnefamilier i sentrumsområdet.» 

I tillegg er det viktig at parkeringsanlegg planlegges slik at det dekker både skolens behov, 

men også tjener området med skoler og idrettsanlegg sine behov ut over det. 

Stjørdal Arbeiderparti skal stå på fortsatt slik at realiseringa blir gjort og at kommunestyrets 

behandling i mars ikke reduserer ambisjonene. 

 

34.  Ta vare på det lokale kulturlivet i Stjørdal  
Det er en kjent sak at Covid-19 pandemien har gått hardt ut over kulturlivet rundt omkring i 

Norges land. Også her i Stjørdal sliter lokale lag innenfor kulturbransjen med dårlig økonomi 

og frafall av medlemmer med bakgrunn i pandemien.  
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Det gjør det ikke enklere når det lokale kulturlivet i Stjørdal ikke blir prioritert i de 

kommunale budsjettene. Det at kultursjef-stillingen forsvant gir en tydelig bekreftelse på 

dette. Når vi i tillegg har det dyreste kulturskoletilbudet blant kommunene rundt oss samt et 

kulturhus som lokale lag og foreninger ikke har råd til å leie, så er det ikke rart at det lokale 

kulturlivet i Stjørdal «står i knestående».  

Stjørdal Arbeiderparti vil sette kulturfeltet på den politiske dagsorden, og jobbe for at det 

lokale kulturlivet i Stjørdal får større mulighet for vekst og utvikling.  

 

 

35.  Fastlegekrisen  
Stjørdal Arbeiderparti støtter Stjørdalsoppropet fra våre fastleger. Dette er en varslet krise 

over flere år, hvor situasjonen blir mer og mer utfordrende for våre fastleger.   

Bakgrunnen for situasjonen er vanskelig og sammensatt, men hvor resultatet er at kommuner 

overbyr hverandre i ansettelsesprosesser og hvor sykehusenes arbeidstid og turnusordninger 

er mer forutsigbare og ettertraktet enn i primærhelsetjenesten. Stadig flere velger bort arbeid i 

den kommunale fastlegeordningen.  

Vi vil det skal komme en ny og fremtidsrettet fastlegereform, hvor utdanning, tverrfaglig 

samarbeid, riktig bruk av fastlegenes ressurs/kompetanse og finansierings-/driftsmodell blir 

tilpasset både nåtidens og fremtidens behov, i tråd med Hurdalsplattformens offensive 

føringer. 

 

Stjørdal AUF 

36.  En grønn transportsektor. 
 

Den største kilden til utslipp av klimagasser i Norge er transportsektoren, som samlet 

for rundt 30 prosent av de nasjonale klimagassutslippene. Næringstransport på land 

utføres av varebiler, lastebiler, busser, anleggsmaskiner og landbruksmaskiner. 

Veien mot lav- og nullutslipp er lengre for tyngre kjøretøy og -maskiner enn tilfellet er 

for lette personbiler. Mens over 50 prosent av nybilsalget i Norge i 2020 var elbiler, er 

slike løsninger knapt synlig i salgsstatistikken for tungtransporten. Utviklingen er i 

gang og halveringsmålet mulig å innfri med mobilisering, samarbeid og kraftfulle 

virkemidler. Analyser av kraftbalansen i Norge og Norden tyder på at det er nok kraft 

i det nordiske kraftmarkedet til full elektrifisering av transporten i Norge. Men da må 

man satse på nytenkende teknologi og gjøre grønne næringer gunstig. Samtidig er 

det behov for å oppgradere distribusjonsnettet slik at hele landet får tilgang på den 

krafta som behøves for å kjøre fossilfritt. 

 

Stjørdal AP vil: 

Alle kommunale kjøretøy skal være utslippsfrie innen 2030.  

Jobbe for å bygge nødvendig infrastruktur i kommunen rettet mot fossilfri tungtransport.  
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37.  Kjernekraft og thorium 
Vi i Norge må satse på grønn energi. Vi vet vi må omstille oss fra fossil energi, 

samtidig som verdens energibehov vokser. I Norge har vi 100 kilotonn, som er en 

betydelig mengde på det totale på ca. 3 megatonn. Med thorium kan vi satse på 

grønn, miljøvennlig energi. 

 

Det har vært stor motstand mot kjernekraft etter ulykken i Tsjernobyl, men vi vet at 

med dagens teknologi og reaktorer er det tryggere å bruke thorium. Og dermed 

sikrere å drive med kjernekraft enn i 1986. 

 

Vi vet også at det i fremtiden ligger stort potensiale i ADS-reaktorer, som er effektive 

og betydelig tryggere enn tradisjonelle reaktorer. Vi trenger også en større satsing 

på thorium. Fordi man får utnyttet det meste av thoriumet blir det mye mindre 

miljøavfall. 

Vi vet at vi må omstille oss fra fossil energi, derfor trenger vi et godt alternativ. 

Kjernekraft er utslippsfri, energieffektiv og trygt. Derfor mener vi at dette er et godt 

alternativ i det grønne skiftet. 

 

Stjørdal AP vil: 

 

Bygge kjernekraftverk som et alternativ til fossil energi. 

Øke satsingen og forskningen på nyere former for kjernereaktorer, som 

fusjonsteknologi og ADS-reaktorer. 

Styrke satsingen og forskningen på thoriumdrevne kraftverk. 

Jobbe for kartlegging av thorium i Norge, samt se på muligheten for utvinning 

og salg av dette til utlandet. 
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Organisatoriske saker: 

1. Fra Stjørdal AUF 
Stjørdal AUF ønsker å endre punk §5.1 i vedtektene til Stjørdal Arbeiderparti.  

 

Fra: Stjørdal Arbeiderpartis styre består av 7 medlemmer. Blant disse er leder, nestledere, 

kasserer, medlemsansvarlig, sekretær og kvinnekontakt. Leder og 5 varamedlemmer velges 

for et år i gangen. De øvrige medlemmer velges for to år. Tre av styrets medlemmer er 

normalt på valg samtidig. Kvinnekontakten skal ha ansvar for kvinnenettverket i Stjørdal 

Arbeiderparti. 

 

Til: Stjørdal Arbeiderpartis styre består av 9 medlemmer. Blant disse er leder, nestledere, 

kasserer, medlemsansvarlig, sekretær, kvinnekontakt og to styremedlemmer. Leder og 5 

varamedlemmer velges for et år i gangen. De øvrige medlemmer velges for to år. Fire av 

styrets medlemmer er normalt på valg samtidig. Kvinnekontakten skal ha ansvar for 

kvinnenettverket i Stjørdal Arbeiderparti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Forslag fra Redaksjonskomiteen: 
§3 Årsmøtet 

Tillegg pkt 1: 

Partistyrets årsmøtevalgte medlemmer har stemmerett på årsmøtet, selv om de ikke er valgte 

delegater av lagene. 
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9. Valg 
 

Forslag fra styret på programkomite og nominasjonskomite for valget 2023. 

Programkomite 2023 Stjørdal Arbeiderparti 

 

Stjørdal Arbeiderkvinnelag      Berit Sæther 

        Vara: Jorun Tyholt 

Stjørdal Arbeiderlag       Martin R. Danielsen 

        Vara: Kristin Almhjell Jensen 

Hegra Arbeiderlag       Ivar Morten Hansen 

        Vara: Marit Evjen Hernes/ 

         Elisabeth Meldal 

Lånke Arbeiderlag       Jan Inge Kaspersen 

        Vara: Ingvild Skjelstadås 

Forradal Arbeiderlag       Stian Flobergseter 

        Vara: Per Erik Moen 

Skatval Arbeiderlag       Siw Mæhre 

        Vara: Stig Karlsen 

Stjørdal AUF        Kristoffer Meldal Moen 
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Nominasjonskomite 2023 Stjørdal Arbeiderparti 

 

Stjørdal Arbeiderkvinnelag      Ingrid Nøstvik 

        Vara: Gunvor Saur 

Stjørdal Arbeiderlag       Torger Størseth 

        Vara: Renate Eikrem 

Hegra Arbeiderlag       Toril Irene Kringen 

        Vara: Alf Daniel Moen 

Lånke Arbeiderlag       Alf Kaspersen 

        Vara: Aud Sølvi Viken 

Forradal Arbeiderlag      Per Moen 

        Vara: Mary Fossen 

Skatval Arbeiderlag      Marit Mæhre 

        Vara: Stig Karlsen 

Stjørdal AUF       Kristoffer Meldal Moen 

 

 

 

 

 

Styret ber om fullmakt til å fordele og velge utsendinger til Årsmøtet i Trøndelag 

Arbeiderparti med en til hvert lokallag og ellers fordelt etter størrelse på lagene opp til 

de 12 delegatene vi har. Leder i kommunepartiet er selvskrevet som delegat og 

delegatleder. 

 

 

Styret ber om fullmakt til å velge Stjørdal Arbeiderpartis to representanter med vara til 

Trøndelag Arbeiderparti Representantskap. 
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10. Avslutning ved årsmøtevalgte kommunepartileder for 2022 
 

 

 

 

 

 

 

Vår partileder og Statsminister Jonas Gahr Støre. 


